
SECRETARIA GENERAL 
JMT/rnt 

 
1 / 41 

 
 
 
 
 
k:\secretaria\segexp\2017\06 órganos colegiados\01 pleno\01 sesiones\012 minuta 12 ordinar. 28 sept\acta transparencia.doc 

 
ACTA DE LA SESSIÓ Nº 12/2017, DE CARÀCTER ORDINARI DE L’AJUNTAMENT PLE 

CELEBRADA EL VINT-I-VUIT DE SETEMBRE DE DOS MIL DISSET. 
 
Al municipi de Canals, en el Saló de Sessions de la casa consistorial, Pl. de la Vila núm 9, el 

vint-i-vuit de setembre de dos mil disset, essent les vint-i-una hores y dos minuts (21:02 hores). 
 
Presideix el Sr. Alcalde D. Ricardo Requena Muñoz, assistint els regidors/es D. Manuel 

Sanchis Polop i Dª Maria Celia Ibañez Belda (del Grup Municipal Gent de Canals); D. Antonio 
Sanchez Aguado i Dª Mª Jose Castells Villalta  (del Grup Municipal Compromis); D. Antonio Manuel 
Orea Pedraza i D. Andreu Lluch Orts (del Grup Municipal Socialista); D. José Ramón Garrido 
Centelles (del Grup Municipal EUPV); Dª Maria Celia Bononad Martínez, D. Fernando Gimenez 
Alcalde, D. Antonio Pérez García, Dª Andrea Sisternes Martorell, D. Francisco López Trigueros 
(abandona la sessió després del tractament punt 8 de l’orde del dia de la sessió, sent les 21’24 hores 
del dia vint-i-vuit de setembre de dos mil disset)  i D. Andrés José Carull Blasco (del Grup Municipal 
Popular); i D. Vicente Tornero Soriano (del Grup Municipal Reiniciem Canals). 

 
No assisteixen els regidors  D. Joan Carles Pérez Pastor (del Grup Municipal Compromís) i 

D. Manuel Edgar Bellver Franco  (del Grup Municipal Reiniciem Canals). 
 
Assisteix com a Secretari D. José A. Martínez Damiá, Vicesecretari de l’Ajuntament de 

Canals. Així mateix assisteix l’Interventor de l’Ajuntament de Canals D. Vicente Sancho-Miñana 
Sanchez, que abandona la sessió en el permís de l’Alcalde, no reincorporant-se ja a la mateixa, 
després del  tractament del punt 8 de l'orde del dia, sent les 21:34 hores. 

 
Per l'Alcaldia, després del tractament del assumpte del punt 8 de l'orde del dia de la sessió, 

sent les 21:24  hores del dia vint-i-vuit de setembre de dos mil disset, s'acorda una interrupció per uns 
minuts per a descans dels assistents i procedir a fotocopiar i distribuir els precs i preguntes presentats 
pels regidors, continuant la sessió a les 21:34 hores del mateix dia. 

 
Havent-se comprovat la presència del President i del Secretari, així com l’existència del 

quorum exigit per l’artícle 90 del Reial Decret 2568/1986, de 28 de novembre, pel que  s’aprova el 
Reglament d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals (d’ara en avant ROF) 
per a la vàlida constitució del Ple, el Sr. President declara oberta la sessió que es va desenvolupar 
d’acord amb el següent,  

 
ORDRE DEL DIA 

 
1. DACIÓ DE COMPTE DE DIFERENTS ASSUMPTES MUNICIPALS 

 

PART RESOLUTIVA 

   
 2. APROVACIÓ, SI ESCAU, DELS ESBORRANYS D’ACTES CORRESPONENTS A LES 
SEGÜENTS SESSIONS DE L’AJUNTAMENT PLE: 
 -Minuta 6 de 25 de maig de2017. 
 -Minuta 7 de 6 de juny de2017. 
 -Minuta 8 de 12 de juny de2017. 
 -Minuta 9 de 15 de juny de2017. 
 -Minuta 10 de 13 de juliol de2017. 
 -Minuta 11de 28 de juliol de2017. 
 
 3. ASSUMPTES DICTAMINATS PER LA COMISSIÓ INFORMATIVA MUNICIPAL DE 
COORDINACIÓ ADMINISTRATIVA, BENESTAR SOCIAL I GOVERN OBERT, D’11 DE SETEMBRE 
DE 2017. 
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 3.1. PROPOSTA DE L’ALCALDIA, DE 5 DE SETEMBRE DE 2017, SOBRE AUTORITZACIÓ 
DE COMPATIBILITAT DE D. XXXXXXXXXXXXXXX. 

 
 4. ASSUMPTES DICTAMINATS PER LA COMISSIÓ INFORMATIVA MUNICIPAL 
D’ECONOMIA I ESPECIAL DE COMPTES, DE 12 DE SETEMBRE DE 2017. 
 4.1. PROPOSTA D’APROVACIÓ DE MODIFICACIÓ DE CRÈDITS MITJANÇANT CONCESSIÓ 
DE CRÈDITS EXTRAORDINARIS I SUPLEMENTS DE CRÈDIT FINANÇAT AMB EL ROMANENT DE 
TRESORERIA PER A DESPESES GENERALS (EXPEDIENT 12/2017). 
 
           4.2. PROPOSTA D’APROVACIÓ DE RECONEIXEMENT EXTRAJUDICIAL DE CRÈDITS 
(EXPEDIENT 2/2017) 
 

5. ASSUMPTES DICTAMINATS PER LA COMISSIÓ INFORMATIVA MUNICIPAL DE 
SOCIETAT, CULTURA, D’URBANISME I MEDI AMBIENT, DE 12 DE SETEMBRE DE 2017. 

5.1. PROPOSTA DE L’ALCALDIA PRESIDÈNCIA SOBRE ACCEPTACIÓ DE LA DELEGACIÓ 
PER A LA CONTRACTACIÓ D’OBRES INCLOSES EN EL PLA PROVINCIAL D’OBRES I SERVEIS 
(PPOS 2017), PER A L’EXECUCIÓ DE L’OBRA PARC CANÍ AL PARC JAUME I. 

 
5.2. PROPOSTA DE L’ALCALDIA PRESIDÈNCIA SOBRE ACCEPTACIÓ DE LA DELEGACIÓ 

PER A LA CONTRACTACIÓ D’OBRES INCLOSES EN EL PLA PROVINCIAL D’OBRES I SERVEIS 
(PPOS 2017), PER A L’EXECUCIÓ DE L’OBRA <<RENOVACIÓ PAVIMENT C. BUENAVISTA>>. 

 
5.3. PROPOSTA DE L’ALCALDIA PRESIDÈNCIA SOBRE ACCEPTACIÓ DE LA DELEGACIÓ 

PER A LA CONTRACTACIÓ D’OBRES INCLOSES EN EL PLA PROVINCIAL D’OBRES I SERVEIS 
(PPOS 2017), PER A L’EXECUACIÓ DE L’OBRA <<RENOVACIÓ D’ENLLUMENAT PÚBLIC EN AV. 
CORTS VALENCIANES>>. 

 
5.4. PROPOSTA DE L’ALCADIA PRESIDÈNCIA SOBRE ACCEPTACIÓ DE LA DELEGACIÓ 

PER A LA CONTRACTACIÓ D’OBRES INCLOSES EN EL PLA PROVINCIAL D’OBRES I SERVEIS 
(PPOS 2017), PER A L’EXECUCIÓ DE L’OBRA <<RENOVACIÓ D’AIGUA POTABLE, 
CLAVEGUERAM I ASFALTAT C. CRONISTA PAREJA>>. 

 
5.5. PROPOSTA DE L’ALCALDIA PRESIDÈNCIA SOBRE ACCEPTACIÓ DE LA DELEGACIÓ 

PER A LA CONTRACTACIÓ D’OBRES INCLOSES EN EL PLA PROVINCIAL D’OBRES I SERVEIS 
(PPOS 2017), PER A L’EXECUCIÓ DE L’OBRA <<RENOVACIÓ PARC CALIXTE III>>. 

 
5.6. PROPOSTA DE L’ALCALDIA PRESIDÈNCIA SOBRE ACCEPTACIÓ DE LA DELEGACIÓ 

PER A LA CONTRACTACIÓ D’OBRES INCLOSES EN EL PLA PROVINCIAL D’OBRES I SERVEIS 
(PPOS 2017), PER A L’EXECUCIÓ DE L’OBRA ACCESSOS AL MERCAT MUNICIPAL. 

 
5.7. PROPOSTA DE L’ALCALDIA PRESIDÈNCIA SOBRE ACCEPTACIÓ DE LA DELEGACIÓ 

PER A LA CONTRACTACIÓ D’OBRES INCLOSES EN ELS ROMANENTS DEL PLA PROVINCIAL 
D’OBRES I SERVEIS 2016, PER A L’EXECUCIÓ DE L’OBRA INSTAL·LACIONS D’AIGUA POTABLE I 
CLAVEGUERAM C/ SANT CRISTÒFOL I BETLEM. 

 
  
 6.  ASSUMPTES D' URGENCIA (ARTS. 83 I  91.4 DEL ROF). 
 

PART DE CONTROL DELS ÒRGANS DE GOVERN 

 
             7. DACIÓ DE COMPTE DE LES RESOLUCIONS DE L’ALCALDIA PRESES DES DE LA 
DARRERA SESSIÓ PLENÀRIA ORDINÀRIA, D’ACORD AL QUE DISPOSA L’ARTICLE 42 DEL 
R.O.F. 
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8. DACIÓ DE COMPTE DELS ACORDS ADOPTATS PER LA JUNTA DE GOVERN LOCAL 
PER DELEGACIÓ DEL PLE MITJANÇANT ACORD DE DATA 14-07-15, D’ACORD AL QUE 
DISPOSA L’ARTICLE 115 DEL R.O.F.  

 
            9. PRECS I PREGUNTES. 
 
 

 
 

1. DACIÓ DE COMPTE DE DIFERENTS ASSUMPTES MUNICIPALS 
 
No existeix cap assumpte per a donar-ne compte. 

 

PART RESOLUTIVA 

   
 2. APROVACIÓ, SI ESCAU, DELS ESBORRANYS D’ACTES CORRESPONENTS A LES 
SEGÜENTS SESSIONS DE L’AJUNTAMENT PLE: 
 
 -Minuta 6 de 25 de maig de2017. 
 

No produint-se observacions, el Sr. President sotmet a votació sense més tràmits  la  
Minuta 6/2017, donant el següent resultat: Vots a favor: 15, corresponents als Srs./Sres. D. 
Ricardo Requena Muñoz, D. Manuel Sanchis Polop i Dª Maria Celia Ibañez Belda (del Grup Municipal 
Gent de Canals); D. Antonio Sanchez Aguado i Dª Mª Jose Castells Villalta  (del Grup Municipal 
Compromis); D. Antonio Manuel Orea Pedraza i D. Andreu Lluch Orts (del Grup Municipal Socialista); 
D. José Ramón Garrido Centelles (del Grup Municipal EUPV); Dª Maria Celia Bononad Martínez, D. 
Fernando Gimenez Alcalde, D. Antonio Pérez García, Dª Andrea Sisternes Martorell, D. Francisco 
López Trigueros i D. Andrés José Carull Blasco (del Grup Municipal Popular); i D. Vicente Tornero 
Soriano  (del Grup Municipal Reiniciem Canals); Vots en contra: Cap; Abstencions: Cap.  

 
Considerant-se aprovada, per tant, d’acord amb el que disposa l’art. 91.1 del ROF y 121.2 de 

la Llei 8/2010, de 23 de juny, de la Generalitat, de Règim Local de la Comunitat Valenciana. 
 
 -Minuta 7 de 6 de juny de2017. 
 

No produint-se observacions, el Sr. President sotmet a votació sense més tràmits  la  
Minuta 7/2017, donant el següent resultat: Vots a favor: 15, corresponents als Srs./Sres. D. 
Ricardo Requena Muñoz, D. Manuel Sanchis Polop i Dª Maria Celia Ibañez Belda (del Grup Municipal 
Gent de Canals); D. Antonio Sanchez Aguado i Dª Mª Jose Castells Villalta  (del Grup Municipal 
Compromis); D. Antonio Manuel Orea Pedraza i D. Andreu Lluch Orts (del Grup Municipal Socialista); 
D. José Ramón Garrido Centelles (del Grup Municipal EUPV); Dª Maria Celia Bononad Martínez, D. 
Fernando Gimenez Alcalde, D. Antonio Pérez García, Dª Andrea Sisternes Martorell, D. Francisco 
López Trigueros i D. Andrés José Carull Blasco (del Grup Municipal Popular); i D. Vicente Tornero 
Soriano   (del Grup Municipal Reiniciem Canals); Vots en contra: Cap; Abstencions: Cap.  

 
Considerant-se aprovada, per tant, d’acord amb el que disposa l’art. 91.1 del ROF y 121.2 de 

la Llei 8/2010, de 23 de juny, de la Generalitat, de Règim Local de la Comunitat Valenciana. 
 
 -Minuta 8 de 12 de juny de 2017. 
 

No produint-se observacions, el Sr. President sotmet a votació sense més tràmits  la  
Minuta 8/2017, donant el següent resultat: Vots a favor: 15, corresponents als Srs./Sres. D. 
Ricardo Requena Muñoz, D. Manuel Sanchis Polop i Dª Maria Celia Ibañez Belda (del Grup Municipal 
Gent de Canals); D. Antonio Sanchez Aguado i Dª Mª Jose Castells Villalta  (del Grup Municipal 
Compromis); D. Antonio Manuel Orea Pedraza i D. Andreu Lluch Orts (del Grup Municipal Socialista); 
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D. José Ramón Garrido Centelles (del Grup Municipal EUPV); Dª Maria Celia Bononad Martínez, D. 
Fernando Gimenez Alcalde, D. Antonio Pérez García, Dª Andrea Sisternes Martorell, D. Francisco 
López Trigueros i D. Andrés José Carull Blasco (del Grup Municipal Popular); i D. Vicente Tornero 
Soriano   (del Grup Municipal Reiniciem Canals); Vots en contra: Cap; Abstencions: Cap.  

 
Considerant-se aprovada, per tant, d’acord amb el que disposa l’art. 91.1 del ROF y 121.2 de 

la Llei 8/2010, de 23 de juny, de la Generalitat, de Règim Local de la Comunitat Valenciana. 
 
 -Minuta 9 de 15 de juny de 2017. 
 

No produint-se observacions, el Sr. President sotmet a votació sense més tràmits  la  
Minuta 9/2017, donant el següent resultat: Vots a favor: 15, corresponents als Srs./Sres. D. 
Ricardo Requena Muñoz, D. Manuel Sanchis Polop i Dª Maria Celia Ibañez Belda (del Grup Municipal 
Gent de Canals); D. Antonio Sanchez Aguado i Dª Mª Jose Castells Villalta  (del Grup Municipal 
Compromis); D. Antonio Manuel Orea Pedraza i D. Andreu Lluch Orts (del Grup Municipal Socialista); 
D. José Ramón Garrido Centelles (del Grup Municipal EUPV); Dª Maria Celia Bononad Martínez, D. 
Fernando Gimenez Alcalde, D. Antonio Pérez García, Dª Andrea Sisternes Martorell, D. Francisco 
López Trigueros i D. Andrés José Carull Blasco (del Grup Municipal Popular); i D. Vicente Tornero 
Soriano   (del Grup Municipal Reiniciem Canals); Vots en contra: Cap; Abstencions: Cap.  

 
Considerant-se aprovada, per tant, d’acord amb el que disposa l’art. 91.1 del ROF y 121.2 de 

la Llei 8/2010, de 23 de juny, de la Generalitat, de Règim Local de la Comunitat Valenciana. 
 
 -Minuta 10 de 13 de juliol de 2017. 
 

No produint-se observacions, el Sr. President sotmet a votació sense més tràmits  la  
Minuta 10/2017, donant el següent resultat: Vots a favor: 15, corresponents als Srs./Sres. D. 
Ricardo Requena Muñoz, D. Manuel Sanchis Polop i Dª Maria Celia Ibañez Belda (del Grup Municipal 
Gent de Canals); D. Antonio Sanchez Aguado i Dª Mª Jose Castells Villalta  (del Grup Municipal 
Compromis); D. Antonio Manuel Orea Pedraza i D. Andreu Lluch Orts (del Grup Municipal Socialista); 
D. José Ramón Garrido Centelles (del Grup Municipal EUPV); Dª Maria Celia Bononad Martínez, D. 
Fernando Gimenez Alcalde, D. Antonio Pérez García, Dª Andrea Sisternes Martorell, D. Francisco 
López Trigueros i D. Andrés José Carull Blasco (del Grup Municipal Popular); i D. Vicente Tornero 
Soriano   (del Grup Municipal Reiniciem Canals); Vots en contra: Cap; Abstencions: Cap.  

 
Considerant-se aprovada, per tant, d’acord amb el que disposa l’art. 91.1 del ROF y 121.2 de 

la Llei 8/2010, de 23 de juny, de la Generalitat, de Règim Local de la Comunitat Valenciana. 
 
 -Minuta 11 de 28 de juliol de 2017. 
 

No produint-se observacions, el Sr. President sotmet a votació sense més tràmits  la  
Minuta 11/2017, donant el següent resultat: Vots a favor: 15, corresponents als Srs./Sres. D. 
Ricardo Requena Muñoz, D. Manuel Sanchis Polop i Dª Maria Celia Ibañez Belda (del Grup Municipal 
Gent de Canals); D. Antonio Sanchez Aguado i Dª Mª Jose Castells Villalta  (del Grup Municipal 
Compromis); D. Antonio Manuel Orea Pedraza i D. Andreu Lluch Orts (del Grup Municipal Socialista); 
D. José Ramón Garrido Centelles (del Grup Municipal EUPV); Dª Maria Celia Bononad Martínez, D. 
Fernando Gimenez Alcalde, D. Antonio Pérez García, Dª Andrea Sisternes Martorell, D. Francisco 
López Trigueros i D. Andrés José Carull Blasco (del Grup Municipal Popular); i D. Vicente Tornero 
Soriano   (del Grup Municipal Reiniciem Canals); Vots en contra: Cap; Abstencions: Cap.  

 
Considerant-se aprovada, per tant, d’acord amb el que disposa l’art. 91.1 del ROF y 121.2 de 

la Llei 8/2010, de 23 de juny, de la Generalitat, de Règim Local de la Comunitat Valenciana. 
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 3. ASSUMPTES DICTAMINATS PER LA COMISSIÓ INFORMATIVA MUNICIPAL DE 
COORDINACIÓ ADMINISTRATIVA, BENESTAR SOCIAL I GOVERN OBERT, D’11 DE SETEMBRE 
DE 2017. 
 
 3.1. PROPOSTA DE L’ALCALDIA, DE 5 DE SETEMBRE DE 2017, SOBRE AUTORITZACIÓ 
DE COMPATIBILITAT DE D. XXXXXXXXXXXXXXX. 
 

Es dóna compte de la Proposta d’acord de l’Alcalde de 5 de setembre de 2017, que ha sigut 
dictaminada favorablement per la Comissió Informativa Municipal de Coordinació Administrativa, 
Benestar Social i Govern Obert en sessió celebrada el dia 11 de setembre de 2017 , i que se sotmet a 
votació en el present punt. 

. . . 
 
  No produint-se  intervencions, el Sr. President sotmet a votació sense mes tràmits la 
proposta dictaminada, donant el següent resultat: Vots a favor: 15, del Srs/es D. Ricardo 
Requena Muñoz, D. Manuel Sanchis Polop i Dª Maria Celia Ibañez Belda (del Grup Municipal Gent de 
Canals); D. Antonio Sanchez Aguado i Dª Mª Jose Castells Villalta  (del Grup Municipal Compromis); 
D. Antonio Manuel Orea Pedraza i D. Andreu Lluch Orts (del Grup Municipal Socialista); D. José 
Ramón Garrido Centelles (del Grup Municipal EUPV); Dª Maria Celia Bononad Martínez, D. Fernando 
Gimenez Alcalde, D. Antonio Pérez García, Dª Andrea Sisternes Martorell, D. Francisco López 
Trigueros i D. Andrés José Carull Blasco (del Grup Municipal Popular); i D. Vicente Tornero Soriano   
(del Grup Municipal Reiniciem Canals); Vots en contra: Cap; Abstencions: Cap. 

. . . 
 
 Per tant, l’Ajuntament Ple aprova i el Sr. Alcalde proclama adoptat el següent ACORD: 
 

ANTECEDENTS 
 

1.- Escrit presentat per D. XXXXXXXXXXXXX, amb registre d'entrada municipal núm. 4274, 
de 4 de setembre del 2017, que tot seguit es transcriu: 
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            2.- El Sr. XXXXXXXXX forma part de la Plantilla de Personal Laboral Fix d'aquest Ajuntament, 
com a Educador de Carrer, Grup A, Subgrup A2, adscrit a l’Activitat “07: Servicios Sociales”, inserida 
al Servei Municipal de Desenvolupament Local i Serveis Públics. Presta els seus serveis en horari de 
7’30 hores fins a 15’00, de dilluns a divendres. 
 
           3.- Informe emés, amb data 5 de setembre de 2017, pel Vicesecretari Municipal. 
 

 Als anteriors antecedents s'apliquen els següents 
 

FONAMENTS  JURÍDICS 
 

            A.-  El règim de compatibilitats del personal al servici de les Administracions Públiques es 
troba regulat en la Llei 53/1984, de 26 de desembre, d'Incompatibilitats del Personal al servici de les 
Administracions Públiques. En este sentit cal assenyalar el que estableixen els articles següents: 
 
“article 1. [Principis generals]  

1. El personal comprés en l'àmbit d'aplicació d'esta Llei no podrà compatibilitzar les seues activitats 
amb l'exercici, per si o per mitjà de substitució, d'un segon lloc de treball, càrrec o activitat en el sector 
públic, excepte en els supòsits previstos en la mateixa. 

……….. 

2. A més, no es podrà percebre, excepte en els supòsits que preveu esta llei, més d'una 
remuneració amb càrrec als pressupostos de les Administracions Públiques i dels Ens, Organismes i 
Empreses que en depenguen o amb càrrec als dels òrgans constitucionals, o que resulte de 
l'aplicació d'aranzel ni exercir opció per percepcions corresponents a llocs incompatibles. 

 Als efectes del paràgraf anterior, s'entendrà per remuneració qualsevol dret de contingut econòmic 
derivat, directament o indirectament, d'una prestació o servici personal, siga la seua quantia fixa o 
variable i el seu meritació periòdica o ocasional. 

3. En tot cas, l'exercici d'un lloc de treball pel personal inclòs en l'àmbit d'aplicació d'esta Llei serà 
incompatible amb l'exercici de qualsevol càrrec, professió o activitat, públic o privat, que puga impedir 
o menyscabar l'estricte compliment dels seus deures o comprometre la seua imparcialitat o 
independència.” 

“article 2. [Àmbit d'aplicació]  

1. La present Llei serà aplicable a: 

……. 

c) El personal al servici de les corporacions locals i dels Organismes que en depenguen. 

…….. 

2. En l'àmbit delimitat en l'apartat anterior s'entendrà inclòs tot el personal, siga quina siga la 
naturalesa jurídica de la relació d'ocupació.” 

“article 3. [Compatibilitat amb una altra activitat pública]  

1. El personal comprés en l'àmbit d'aplicació d'esta Llei només podrà exercir un segon lloc de 
treball o activitat en el sector públic en els supòsits previstos en la mateixa per a les funcions docent i 
sanitària, en els casos a què es referixen els Articles 5 I 6 I en els que, per raó d'interés públic, es 
determinen pel Consell de ministres, Mitjançant Un Reial Decret, o òrgan de govern de la Comunitat 
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Autònoma, en l'àmbit de les seues competències respectives; en este últim supòsit l'activitat només 
podrà prestar-se en règim laboral, a temps parcial i amb duració determinada, en les condicions 
establides per la legislació laboral. 

Per a l'exercici de la segona activitat serà indispensable la prèvia i expressa autorització de 
compatibilitat, que no suposarà modificació de jornada de treball i horari dels dos llocs i que es 
condiciona al seu estricte compliment en ambdós. 

En tot cas l'autorització de compatibilitat s'efectuarà en raó de l'interés públic.” 

“article 4. [Autorització de la compatibilitat per a l'exercici d'un segon lloc o activitat pública]  

1. Podrà autoritzar-se la compatibilitat, complides les restants exigències d'esta Llei, per a l'exercici 
d'un lloc de treball en l'esfera docent com a Professor universitari associat en règim de dedicació no 
superior a la de temps parcial i amb duració determinada.” 

 “article 7. [Requisit per a autoritzar la compatibilitat d'activitats públiques. Efectes de la 
compatibilitat]  

1. Serà requisit necessari per a autoritzar la compatibilitat d'activitats públiques el que la quantitat 
total percebuda per ambdós llocs o activitats no supere la remuneració prevista en els Pressupostos 
Generals de l'Estat per al càrrec de director general, ni supere la corresponent al principal, estimada 
en règim de dedicació ordinària, incrementada en: 

-Un 30 per 100, per als funcionaris del grup A o personal de nivell equivalent. 

-Un 35 per 100, per als funcionaris del grup B o personal de nivell equivalent. 

-Un 40 per 100, per als funcionaris del grup C o personal de nivell equivalent. 

-Un 45 per 100, per als funcionaris del grup D o personal de nivell equivalent. 

-Un 50 per 100, per als funcionaris del grup E o personal de nivell equivalent. 

La superació d'estos límits, en còmput anual, requerix en cada cas acord expresse del Govern, 
òrgan competent de les comunitats autònomes o Ple de les corporacions locals basant-se en raons 
d'especial interés per al servici.” 

 B.-  Correspon al Ple, de la corporació local a què figure adscrit el lloc principal, la 
competència per a autoritzar o denegar la compatibilitat per a un segon lloc o activitat en el sector 
públic, segons el que disposa l'art. 9 de la Llei 53/1984, de 26 de desembre, d'Incompatibilitats del 
Personal al servici de les Administracions Públiques. 
 

En vista dels antecedents i fonaments jurídics exposats, i altres d'aplicació general i pertinent, 
el  Ple adopta l'acord següent:  

 
PRIMER: Autoritzar a D. XXXXXXXXXXXXX la compatibilitat per a l'exercici d'un segon lloc 

en el sector públic com a Professor Associat de la Universitat de València, sense modificació de 
jornada de treball i horari dels dos llocs i amb subjecció a l'estricte compliment d'ambdós, d'acord amb 
les condicions següents: 

 
       -  Règim de dedicació: Temps parcial 
       -  Duració del contracte: D'1 de setembre de 2017 a 31 d’agost de 2018.  
       - Horari laboral: 12 hores a la setmana (fetes per algunes vesprades de la setmana des de les 
16'30 fins a les 22'00 hores. 
       -  Remuneració prevista per al segon lloc de treball: Bruta mensual de 533'31€. 
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SEGON. - Comunicar el present acord als Serveis municipals de Personal i de 

Desenvolupament Local i Serveis Públics. 
 

TERCER.- Notificar  la present resolució a l’interessat fent saber que contra la mateixa, que 
posa fi a la via administrativa, podrà interposar-se potestativament recurs de reposició en el termini 
d'un mes davant del mateix òrgan que ho ha dictat, o directament recurs contenciós administratiu en 
el termini de 2 mesos davant del Jutjat del Contenciós Administratiu competent territorialment, en 
ambdós casos des de l'endemà de la notificació, tot això de conformitat amb previst en la Llei 
29/1998, de 13 de Julio, Reguladora de la Jurisdicció contenciosa administrativa i la Llei 39/2015, d’1 
d’octubre,  del Procediment Administratiu Comú de les Administracions Públiques, sense perjuí que 
puga exercitar qualsevol altre que estime procedent. 
 

 
 4. ASSUMPTES DICTAMINATS PER LA COMISSIÓ INFORMATIVA MUNICIPAL 
D’ECONOMIA I ESPECIAL DE COMPTES, DE 12 DE SETEMBRE DE 2017. 
 
 4.1. PROPOSTA D’APROVACIÓ DE MODIFICACIÓ DE CRÈDITS MITJANÇANT CONCESSIÓ 
DE CRÈDITS EXTRAORDINARIS I SUPLEMENTS DE CRÈDIT FINANÇAT AMB EL ROMANENT DE 
TRESORERIA PER A DESPESES GENERALS (EXPEDIENT 12/2017). 
 

Es dóna compte de la Proposta d’acord del regidor delegat d’Economia (original en castellà), que  
ha sigut dictaminada favorablement per la Comissió Informativa Municipal d’Economia i Especial de 
Comptes en sessió celebrada el dia 12 de setembre de 2017, i que se sotmet a votació en el present 
punt. 

. . . 
 

            Obert torn d‘intervencions, es produeixen les que, en síntesi, s’assenyalen : 
 
 El Sr. Orea Pedraza (del Grup Municipal Socialista):  Bona nit a tots i a totes els que estem 
ací i els que ens escolten, simplement perquè ja es va comentar suficient en la comissió, però 
aquestes són les modificacions dels crèdits, encara que al regidor li agrade dur a terme, perquè és la 
utilització del romament de tresoreria, per al que deien abans de començar aquesta legislatura i en 
aquests dos anys que és perquè servisca per al poble. Com bé ha explicat el Vicesecretari, hi ha una 
actuació de 28.163€, que és una actuació que era necessària fer. Calia substituir la coberta de la 
escoleta de la Torre que estava molt mal. Una actuació que, probablement, portava anys sent 
necessària però que ara era imprescindible. I l'actuació en el Torreó, que ara va a portar-se 40.000€ 
de el romament de tresoreria positiu, doncs és una actuació que vindrà complementada per una 
subvenció d'una administració superior, que és la Conselleria, si no record mal, i al final és un projecte 
que tots pugueu veure. En total són 68.163€ que traguem d’eixe romament del superàvit moltes  i que 
posem en circulació perquè siga per al poble. 
 
            El Sr. Pérez García (del Grup Municipal Popular):  Bé, doncs en aquest punt ens trobem d'una 
banda en què estem a favor  dels projectes que, en principi, aquesta modificació van a donar 
cobertura, però, com bé a dit el regidor, un d'ells que és la modificació del sostre a l'edifici, porta anys 
que podria haver-se fet. Entenem que són dues actuacions que podríem haver inclòs en el 
pressupost. Entenem que s’està tirant massa continuament d'aquest romament, que fa uns anys 
semblava que fóra fantasma, que no existia o que com molts deien que  l'havia inventat el partit 
popular. Veiem que no, veiem que serveix i, per tant, el vot serà abstenció. Perquè estem a favor dels 
projectes que aquesta modificació dóna cobertura però no en el procediment d'anar consumint, de 
forma reiterada, aquest romament que algun dia ens pot fer falta. 

. . . 
 

No produint-se altres  intervencions, el Sr. President sotmet a votació sense mes tràmits la 
proposta dictaminada, donant el següent resultat: Vots a favor: 9, del Srs/es D. Ricardo Requena 
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Muñoz, D. Manuel Sanchis Polop i Dª Maria Celia Ibañez Belda (del Grup Municipal Gent de Canals); 
D. Antonio Sanchez Aguado i Dª Mª Jose Castells Villalta  (del Grup Municipal Compromis); D. 
Antonio Manuel Orea Pedraza i D. Andreu Lluch Orts (del Grup Municipal Socialista); D. José Ramón 
Garrido Centelles (del Grup Municipal EUPV); i D. Vicente Tornero Soriano  (del Grup Municipal 
Reiniciem Canals); Vots en contra: Cap; Abstencions: 6, de Dª Maria Celia Bononad Martínez, D. 
Fernando Gimenez Alcalde, D. Antonio Pérez García, Dª Andrea Sisternes Martorell, D. Francisco 
López Trigueros i D. Andrés José Carull Blasco (del Grup Municipal Popular). 

. . . 
 
 Per tant, l’Ajuntament Ple aprova i el Sr. Alcalde proclama adoptat el següent ACORD: 

 
ANTECEDENTES 

 
I.- Providencia de Alcaldía de incoación de expediente y posible destino del superávit 

presupuestario. 
II.- Memoria específica de conformidad con la DA 16 apartado sexto del RD-Legislativo 2/2004, 

de 5 de marzo, por el que se aprueba el texto refundido de la Ley Reguladora de las Haciendas 
Locales en relación con las Inversiones Sostenibles a llevar a cabo con cargo al superávit 
presupuestario de la liquidación del presupuesto de 2016.  

III.- Informe de la intervención de fecha 13 de julio sobre el destino del superávit 
presupuestario. 

IV.- Memoria de Alcaldía de conformidad con la Base de ejecución 7.2 del vigente presupuesto 
y el artículo 37.2 del Real Decreto 500/1990, de 20 de abril, justificativa de la necesidad de la 
aprobación del expediente de modificación de créditos en la modalidad de Crédito Extraordinario o 
suplementos de crédito. 

V.- Informe de la intervención municipal de 14 de julio de 2017, con las observaciones que se 
adviertes. Enterado de su contenido.  
 
 A los que son de aplicación los siguientes 
 

FUNDAMENTOS JURÍDICOS 
 

A.- Ley Orgánica 2/2012, de 27 de abril, de Estabilidad Presupuestaria y Sostenibilidad 
Financiera (artículos 3, 4, 11 12, 13, 21, 23, 32 y disposición adicional sexta). 

B.- Real Decreto 1463/2007, de 2 de noviembre, por el que se aprueba el reglamento de 
desarrollo de la estabilidad presupuestaria, en su aplicación a las Entidades Locales (artículo 16). 

C.- Real Decreto Legislativo 2/2004, de 5 de marzo, (TRLRHL) que aprueba el texto refundido 
de la Ley Reguladora de las Haciendas Locales, en relación al Principio de Estabilidad 
Presupuestaria (artículos 169, 170, 172, 182 y disposición adicional decimosexta). 

D.- Real Decreto 500/1990, de 20 de abril, por el que se desarrolla el Capítulo I del Título VI, de 
la Ley 39/1998, de 28 de diciembre, Reguladora de las Haciendas Locales, en materia de 
presupuestos (artículos 34 a 38). 

E.- Las Bases 6ª y 7ª de las de Ejecución del Presupuesto vigente. 
F.- El órgano competente para su aprobación es el Pleno, conforme a lo dispuesto en los 

artículos 177.2 del TRLRHL; así como en el artículo 37.3 del Real Decreto 500/1990, de 20 de abril, 
según los cuales la aprobación de los expedientes de concesión de créditos extraordinarios y 
suplementos de créditos, previo informe de la intervención, será sometido por el Presidente a la 
aprobación del Pleno de la Corporación. 

G.- De conformidad con el art. 169 en relación con el 179.4 del TRLRHL, aprobada inicialmente 
la modificación presupuestaria, se expondrá al público, previo anuncio en el boletín oficial de la 
provincia, por 15 días, durante los cuales los interesados podrán examinarlo y presentar 
reclamaciones ante el Pleno. La modificación se considerará definitivamente aprobada si al término 
del período de exposición no se hubiesen presentado reclamaciones; en caso contrario, se requerirá 
acuerdo expreso por el que se resuelvan las formuladas y se apruebe definitivamente la modificación.  
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          En vista dels antecedents i fonaments jurídics exposats, i altres d'aplicació general i pertinent, 
el  Ple adopta l'acord següent:  
 

 
Primero.- Aprobar inicialmente el expediente de modificación de créditos 12/2017, con cargo al 

remanente líquido de tesorería, conforme al siguiente detalle: 
 

Codi Descripció Import 

Inversions financerament sostenibles  28.163,02 

34 93300 63301 Substitució coberta Escola infantil La Torreta 28.163,02 

Majors despeses a les previstes inicialment 40.000,00 

33 33300 63200 Conservació i protecció Torreó dels Borja i Oratori 40.000,00 

TOTAL     68.163,02 

 

FINANCIACIÓ CRÈDITS EXTRAORDINARIS Y SUPLEMENTS 

Codi Descripció Import 

87000 Romanent de Tresoreria per a despeses generals 68.163,02 

      

TOTAL 68.163,02 

 
Segundo.-  Someter el expediente de modificación presupuestaria inicialmente aprobado, a 

información pública durante 15 días, previo anuncio en el boletín oficial de la provincia, durante los 
cuales los interesados podrán examinarlo y presentar reclamaciones ante el Pleno. 

 
Tercero.- La modificación presupuestaria se considerará definitivamente aprobada, si al 

término del periodo de exposición no se hubieran presentado reclamaciones, de conformidad con lo 
dispuesto en el artículo 169.1 del Real Decreto Legislativo 2/2004, de 5 de marzo, por el que se 
aprueba el texto refundido de la Ley Reguladora de las Haciendas Locales, debiendo cumplirse el 
trámite de su publicación, resumido por Capítulos, en el BOP y en el Tablón de Anuncios de este 
Ayuntamiento. 
          Cuarto.- Remitir copia de la referida modificación a la Administración General del Estado y a la 
Comunidad Autónoma. 
 
 
           4.2. PROPOSTA D’APROVACIÓ DE RECONEIXEMENT EXTRAJUDICIAL DE CRÈDITS 
(EXPEDIENT 2/2017) 
 

Es dóna compte de la Proposta d’acord del regidor delegat d’Economia, que  ha sigut 
dictaminada favorablement per la Comissió Informativa Municipal d’Economia i Especial de Comptes en 
sessió celebrada el dia 12 de setembre de 2017, i que se sotmet a votació en el present punt. 

. . . 
 

            Obert torn d‘intervencions, es produeixen les que, en síntesi, s’assenyalen : 
 
 El Sr. Orea Pedraza (del Grup Municipal Socialista): Gràcies Alcalde, simplement, sobretot 
per a la gent que deconeix la tramitació, la dinàmica d'aquest reconeixement extra judicial, no entrant 
sobre les dues factures que anem a reconèixer. Simplement, és per aclarir que el reconeixement 
aquest de crèdits no és una altra cosa que quan un proveïdor presenta una factura fora de termini, 
una factura que és de l'any 2016, però la presenta en 2017. Ací està la tramitació ordinària que es 
deu fer, simplement açò, simplement no és una altra cosa.  

. . . 
 

No produint-se altres  intervencions, el Sr. President sotmet a votació sense mes tràmits la 
proposta dictaminada, donant el següent resultat: Vots a favor: 15, del Srs/es D. Ricardo 
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Requena Muñoz, D. Manuel Sanchis Polop i Dª Maria Celia Ibañez Belda (del Grup Municipal Gent de 
Canals); D. Antonio Sanchez Aguado i Dª Mª Jose Castells Villalta  (del Grup Municipal Compromis); 
D. Antonio Manuel Orea Pedraza i D. Andreu Lluch Orts (del Grup Municipal Socialista); D. José 
Ramón Garrido Centelles (del Grup Municipal EUPV); Dª Maria Celia Bononad Martínez, D. Fernando 
Gimenez Alcalde, D. Antonio Pérez García, Dª Andrea Sisternes Martorell, D. Francisco López 
Trigueros i D. Andrés José Carull Blasco (del Grup Municipal Popular); i D. Vicente Tornero Soriano  
(del Grup Municipal Reiniciem Canals); Vots en contra: Cap; Abstencions: Cap. 

. . . 
 
 Per tant, l’Ajuntament Ple aprova i el Sr. Alcalde proclama adoptat el següent ACORD: 
 

ANTECEDENTS 
 

I.- Vista la proposta de 14/07/2017, formulada pel Regidor delegat d’Economia, acompanyant-se 
(Annex I) relació detallada de factures. 

II.- Amb data 14 de juliol de 2017  va ser dictada providència d'alcaldia per la qual s'ordenava la 
incoació d'expedient de Reconeixement extrajudicial de crèdits. 

III.- En el Pressupost per a l'exercici 2017, existeix consignació pressupostària per a atendre 
aquestes obligacions, document comptable de retenció de crèdits 2017.2.0006026.000. 

IV.- Consta en l'expedient informe de 17 de juliol de 2017 de conformitat, emès per la 
Intervenció Municipal.  

FONAMENTS JURÍDICS 
 

A) De conformitat amb l'assenyalat en els articles 176 TRLHL i 26 RD 500/1990, “amb 
càrrec als crèdits de l'estat de despeses de cada pressupost només podran contraure's obligacions 
derivades d'adquisicions, obres, serveis i altres prestacions o despeses en general que es realitzen 
l'any natural del propi exercici pressupostari. No obstant el disposat en l'apartat anterior, s'aplicaran 
als crèdits del pressupost vigent, en el moment del seu reconeixement, les obligacions següents: 

Les que resulten de la liquidació d'endarreriments a favor del personal que perceba les 
seues retribucions amb càrrec als pressupostos generals de l'entitat local. 

Les derivades de compromisos de despeses degudament adquirides en exercicis anteriors, 
prèvia incorporació dels crèdits en el supòsit establit en l'art. 182.3 TRLHL. 

Les obligacions procedents d'exercicis anteriors al fet que es refereix l'article 60.2 del RD 
500/1990.” 

B) Art. 60.2 del RD 500/1990 de 20 d'abril, en matèria de pressupostos i 22.2 de la Llei 7/1985, 
de 2 d'abril, Reguladora de les Bases de Règim Local. 
 
                En vista dels antecedents i fonaments jurídics exposats, i altres d'aplicació general i 
pertinent, el  Ple adopta l'acord següent:  
 
                PRIMER.- Aprovar l'exp. 2/2017 de reconeixement extrajudicial de crèdits per un import total de 
684,26€ i les factures relacionades en l'Annex I, amb càrrec a les següents aplicacions del Pressupost 
per a l'exercici 2017: 
 

C .O. C .P . C .E. IM P OR T

10 93300 21200 103,46 €

35 34101 22609 580,80 €

684,26 €T OT A L EXP . 2/ 2017 R EC ON EIXEM EN T  EXT R A JUD IC IA L

D ESC R IP C IÓ P A R T ID A

R ESUM

EDIFICIS US M ÚLTIPLE. REPARACIONS, M ANTENIM ENT I CONSERVACIÓ EDIFICIS.

PROM OCIÓ I FOM ENT DE L'ESPORT. ESDEVENIM ENTS

 
 

 SEGON.- Comunique's a la Intervenció Local perquè en prengueu coneixement i efectes. 
5. ASSUMPTES DICTAMINATS PER LA COMISSIÓ INFORMATIVA MUNICIPAL DE 

SOCIETAT, CULTURA, D’URBANISME I MEDI AMBIENT, DE 12 DE SETEMBRE DE 2017. 
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5.1. PROPOSTA DE L’ALCALDIA PRESIDÈNCIA SOBRE ACCEPTACIÓ DE LA 

DELEGACIÓ PER A LA CONTRACTACIÓ D’OBRES INCLOSES EN EL PLA PROVINCIAL 
D’OBRES I SERVEIS (PPOS 2017), PER A L’EXECUCIÓ DE L’OBRA PARC CANÍ AL PARC 
JAUME I. 

 
Es dóna compte de la Proposta d’Alcaldia, que  ha sigut dictaminada favorablement per la 

Comissió Informativa Municipal de Societat, Cultura d’Urbanisme i Medi Ambient en sessió celebrada el 
dia 12 de setembre de 2017, i que se sotmet a votació en el present punt. 

. . . 
 

            Obert torn d‘intervencions, es produeixen les que, en síntesi, s’assenyalen: 
 
 El Sr. Requena i Muñoz, Alcalde-President: Ací tenim set propostes (referint-se als punts 
5.1 a 5.7 de l’orde del dia), totes elles dictaminades, tractades i explicades en la comissió i, com deia, 
dictades favorablement, en el qual, per a no entrar una a una, el que us comentaré és que al final el 
que es tracta és de delegar pel plenari en l'alcalde la potestat de continuar en els tràmits que les 
obres del PPOS pla provincial d'obres i serveis així estipula el seu propòsit jurídic. Aquestes set obres 
fan referència al parc caní que anem a fer, en breu, en el parc Jaime I, la renovació del paviment al 
carrer Buenavista, la renovació de l'enllumenat public en l’Avinguda Corts Valencianes, l'execució de 
la renovacion de l'obra publica de la xarxa d’aigua potable, del clavegueram, i posterior i asfaltat nou 
del carrer Cronista Pareja, execució de la renovació del Parc Calixte III, de l’obra d’accesos al Mercat 
Municipal i de l’obra d'instal·lació de l'aigua potable i clavegueram del carrer Sant Cristòfol  i Betlem.  

. . . 
 

No produint-se altres  intervencions, el Sr. President sotmet a votació sense mes tràmits la 
proposta dictaminada, donant el següent resultat: Vots a favor: 15, del Srs/es D. Ricardo 
Requena Muñoz, D. Manuel Sanchis Polop i Dª Maria Celia Ibañez Belda (del Grup Municipal Gent de 
Canals); D. Antonio Sanchez Aguado i Dª Mª Jose Castells Villalta  (del Grup Municipal Compromis); 
D. Antonio Manuel Orea Pedraza i D. Andreu Lluch Orts (del Grup Municipal Socialista); D. José 
Ramón Garrido Centelles (del Grup Municipal EUPV); Dª Maria Celia Bononad Martínez, D. Fernando 
Gimenez Alcalde, D. Antonio Pérez García, Dª Andrea Sisternes Martorell, D. Francisco López 
Trigueros i D. Andrés José Carull Blasco (del Grup Municipal Popular); i D. Vicente Tornero Soriano  
(del Grup Municipal Reiniciem Canals); Vots en contra: Cap; Abstencions: Cap. 

. . . 
 
 Per tant, l’Ajuntament Ple aprova i el Sr. Alcalde proclama adoptat el següent ACORD: 

 
La Excma. Diputació Provincial, en la sessió de Junta de Govern de 9 de maig de 2017 va 

adoptar l’acord d’aprovació de la convocatòria del Pla Provincial d’Obres i Serveis (PPOS) per a l’exercici 
2017.  

En el punt F de la dita convocatòria estableix que les obres poden ser executades per la pròpia 
administració, par la qual cosa es necessària la sol·licitud de la delegació en els municipis de la província 
de la contractació de les obres, de conformitat amb les directrius de regeixen la convocatòria, amb 
l'obligació que pels Ajuntaments es faça constar expressament l'acceptació d'aquesta delegació per 
acord plenari municipal per a l'execució de l'obra: 

 
En el Ple de la Diputació Provincial de València celebrat  el 18 de juliol de 2017 es va acordar 

concedir subvenció en el marc del Pla Provincial de Cooperació a les Obres i Serveis de competència 
municipal per a l’any 2017 per a l’execució de la següent obra: 

 
«PARC CANÍ AL PARC JAUME I» per un import de:  36.000,00€» 
 
S’acorda: 
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1.- Acceptar la delegació en aquest Municipi per a contractar l'obra nova esmentada 
anteriorment, i continguda en les directrius aprovades pel Ple de la Corporació Provincial. 

2.- Comprometre's a l'exacte compliment de les Directrius que s'esmenten, en el procés 
d'execució de les obres. 

3.- Remetre l'acord que s'adopte a l'Ajuntament Ple per a l'adopció de l'acord que estimen oportú. 
 
4.- Donar trasllat de l'acord que s'adopte a la Diputació Provincial de València perquè en prenga 

coneixement i efectes. 
 
  
5.2. PROPOSTA DE L’ALCALDIA PRESIDÈNCIA SOBRE ACCEPTACIÓ DE LA 

DELEGACIÓ PER A LA CONTRACTACIÓ D’OBRES INCLOSES EN EL PLA PROVINCIAL 
D’OBRES I SERVEIS (PPOS 2017), PER A L’EXECUCIÓ DE L’OBRA <<RENOVACIÓ PAVIMENT 
C. BUENAVISTA>>. 

 
Es dóna compte de la Proposta d’Alcaldia, que  ha sigut dictaminada favorablement per la 

Comissió Informativa Municipal de Societat, Cultura d’Urbanisme i Medi Ambient en sessió celebrada el 
dia 12 de setembre de 2017, i que se sotmet a votació en el present punt. 

. . . 
 

No produint-se  intervencions, el Sr. President sotmet a votació sense mes tràmits la 
proposta dictaminada, donant el següent resultat: Vots a favor: 15, del Srs/es D. Ricardo 
Requena Muñoz, D. Manuel Sanchis Polop i Dª Maria Celia Ibañez Belda (del Grup Municipal Gent de 
Canals); D. Antonio Sanchez Aguado i Dª Mª Jose Castells Villalta  (del Grup Municipal Compromis); 
D. Antonio Manuel Orea Pedraza i D. Andreu Lluch Orts (del Grup Municipal Socialista); D. José 
Ramón Garrido Centelles (del Grup Municipal EUPV); Dª Maria Celia Bononad Martínez, D. Fernando 
Gimenez Alcalde, D. Antonio Pérez García, Dª Andrea Sisternes Martorell, D. Francisco López 
Trigueros i D. Andrés José Carull Blasco (del Grup Municipal Popular); i D. Vicente Tornero Soriano  
(del Grup Municipal Reiniciem Canals); Vots en contra: Cap; Abstencions: Cap. 

. . . 
 
 Per tant, l’Ajuntament Ple aprova i el Sr. Alcalde proclama adoptat el següent ACORD: 

 

La Excma. Diputació Provincial, en la sessió de Junta de Govern de 9 de maig de 2017 
va adoptar l’acord d’aprovació de la convocatòria del Pla Provincial d’Obres i Serveis (PPOS) per a 
l’exercici 2017.  

 
En el punt F de la dita convocatòria estableix que les obres poden ser executades per la pròpia 

administració, par la qual cosa es necessària la sol·licitud de la delegació en els municipis de la província 
de la contractació de les obres, de conformitat amb les directrius de regeixen la convocatòria, amb 
l'obligació que pels Ajuntaments es faça constar expressament l'acceptació d'aquesta delegació per 
acord plenari municipal per a l'execució de l'obra: 

 
En el Ple de la Diputació Provincial de València celebrat  el 18 de juliol de 2017 es va acordar 

concedir subvenció en el marc del Pla Provincial de Cooperació a les Obres i Serveis de competència 
municipal per a l’any 2017 per a l’execució de la següent obra: 

 
«RENOVACIÓ PAVIMENT C. BUENAVISTA» per un import de:  21.000,00€» 
 
S’acorda: 
1.- Acceptar la delegació en aquest Municipi per a contractar l'obra nova esmentada 

anteriorment, i continguda en les directrius aprovades pel Ple de la Corporació Provincial. 
2.- Comprometre's a l'exacte compliment de les Directrius que s'esmenten, en el procés 

d'execució de les obres. 
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3.- Remetre l'acord que s'adopte a l'Ajuntament Ple per a l'adopció de l'acord que estimen oportú. 
4.- Donar trasllat de l'acord que s'adopte a la Diputació Provincial de València perquè en prenga 

coneixement i efectes. 
 
 
5.3. PROPOSTA DE L’ALCALDIA PRESIDÈNCIA SOBRE ACCEPTACIÓ DE LA 

DELEGACIÓ PER A LA CONTRACTACIÓ D’OBRES INCLOSES EN EL PLA PROVINCIAL 
D’OBRES I SERVEIS (PPOS 2017), PER A L’EXECUACIÓ DE L’OBRA <<RENOVACIÓ 
D’ENLLUMENAT PÚBLIC EN AV. CORTS VALENCIANES>>. 

 
Es dóna compte de la Proposta d’Alcaldia, que  ha sigut dictaminada favorablement per la 

Comissió Informativa Municipal de Societat, Cultura d’Urbanisme i Medi Ambient en sessió celebrada el 
dia 12 de setembre de 2017, i que se sotmet a votació en el present punt. 

. . . 

 
No produint-se intervencions, el Sr. President sotmet a votació sense mes tràmits la 

proposta dictaminada, donant el següent resultat: Vots a favor: 15, del Srs/es D. Ricardo 
Requena Muñoz, D. Manuel Sanchis Polop i Dª Maria Celia Ibañez Belda (del Grup Municipal Gent de 
Canals); D. Antonio Sanchez Aguado i Dª Mª Jose Castells Villalta  (del Grup Municipal Compromis); 
D. Antonio Manuel Orea Pedraza i D. Andreu Lluch Orts (del Grup Municipal Socialista); D. José 
Ramón Garrido Centelles (del Grup Municipal EUPV); Dª Maria Celia Bononad Martínez, D. Fernando 
Gimenez Alcalde, D. Antonio Pérez García, Dª Andrea Sisternes Martorell, D. Francisco López 
Trigueros i D. Andrés José Carull Blasco (del Grup Municipal Popular); i D. Vicente Tornero Soriano  
(del Grup Municipal Reiniciem Canals); Vots en contra: Cap; Abstencions: Cap. 

. . . 
 
 Per tant, l’Ajuntament Ple aprova i el Sr. Alcalde proclama adoptat el següent ACORD: 

 
           La Excma. Diputació Provincial, en la sessió de Junta de Govern de 9 de maig de 2017 va 
adoptar l’acord d’aprovació de la convocatòria del Pla Provincial d’Obres i Serveis (PPOS) per a l’exercici 
2017. 
 

En el punt F de la dita convocatòria estableix que les obres poden ser executades per la pròpia 
administració, par la qual cosa es necessària la sol·licitud de la delegació en els municipis de la província 
de la contractació de les obres, de conformitat amb les directrius de regeixen la convocatòria, amb 
l'obligació que pels Ajuntaments es faça constar expressament l'acceptació d'aquesta delegació per 
acord plenari municipal per a l'execució de l'obra: 

 
En el Ple de la Diputació Provincial de València celebrat  el 18 de juliol de 2017 es va acordar 

concedir subvenció en el marc del Pla Provincial de Cooperació a les Obres i Serveis de competència 
municipal per a l’any 2017 per a l’execució de la següent obra: 

 
«RENOVACIÓ D’ENLLUMENAT PÚBLIC EN AV. CORTS VALENCIANES» per un import de:  

34.600,00€» 
 

S’acorda: 
 
1.- Acceptar la delegació en aquest Municipi per a contractar l'obra nova esmentada anteriorment, i 
continguda en les directrius aprovades pel Ple de la Corporació Provincial. 
2.- Comprometre's a l'exacte compliment de les Directrius que s'esmenten, en el procés d'execució 
de les obres. 
3.- Remetre l'acord que s'adopte a l'Ajuntament Ple per a l'adopció de l'acord que estimen oportú. 
4.- Donar trasllat de l'acord que s'adopte a la Diputació Provincial de València perquè en prenga 
coneixement i efectes. 
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5.4. PROPOSTA DE L’ALCADIA PRESIDÈNCIA SOBRE ACCEPTACIÓ DE LA DELEGACIÓ 
PER A LA CONTRACTACIÓ D’OBRES INCLOSES EN EL PLA PROVINCIAL D’OBRES I SERVEIS 
(PPOS 2017), PER A L’EXECUCIÓ DE L’OBRA <<RENOVACIÓ D’AIGUA POTABLE, 
CLAVEGUERAM I ASFALTAT C. CRONISTA PAREJA>>. 

 
Es dóna compte de la Proposta d’Alcaldia, que  ha sigut dictaminada favorablement per la 

Comissió Informativa Municipal de Societat, Cultura d’Urbanisme i Medi Ambient en sessió celebrada el 
dia 12 de setembre de 2017, i que se sotmet a votació en el present punt. 

. . . 
 

No produint-se  intervencions, el Sr. President sotmet a votació sense mes tràmits la 
proposta dictaminada, donant el següent resultat: Vots a favor: 15, del Srs/es D. Ricardo 
Requena Muñoz, D. Manuel Sanchis Polop i Dª Maria Celia Ibañez Belda (del Grup Municipal Gent de 
Canals); D. Antonio Sanchez Aguado i Dª Mª Jose Castells Villalta  (del Grup Municipal Compromis); 
D. Antonio Manuel Orea Pedraza i D. Andreu Lluch Orts (del Grup Municipal Socialista); D. José 
Ramón Garrido Centelles (del Grup Municipal EUPV); Dª Maria Celia Bononad Martínez, D. Fernando 
Gimenez Alcalde, D. Antonio Pérez García, Dª Andrea Sisternes Martorell, D. Francisco López 
Trigueros i D. Andrés José Carull Blasco (del Grup Municipal Popular); i D. Vicente Tornero Soriano  
(del Grup Municipal Reiniciem Canals); Vots en contra: Cap; Abstencions: Cap. 

. . . 
 
 Per tant, l’Ajuntament Ple aprova i el Sr. Alcalde proclama adoptat el següent ACORD: 

 
La Excma. Diputació Provincial, en la sessió de Junta de Govern de 9 de maig de 2017 va 

adoptar l’acord d’aprovació de la convocatòria del Pla Provincial d’Obres i Serveis (PPOS) per a l’exercici 
2017.  

 
En el punt F de la dita convocatòria estableix que les obres poden ser executades per la pròpia 

administració, par la qual cosa es necessària la sol·licitud de la delegació en els municipis de la província 
de la contractació de les obres, de conformitat amb les directrius de regeixen la convocatòria, amb 
l'obligació que pels Ajuntaments es faça constar expressament l'acceptació d'aquesta delegació per 
acord plenari municipal per a l'execució de l'obra: 

 
En el Ple de la Diputació Provincial de València celebrat  el 18 de juliol de 2017 es va acordar 

concedir subvenció en el marc del Pla Provincial de Cooperació a les Obres i Serveis de competència 
municipal per a l’any 2017 per a l’execució de la següent obra: 

 
«RENOVACIÓ D’AIGUA POTABLE, CLAVEGUERAM I ASFALTAT C. CRONISTA PAREJA» per 

un import de:  56.728,22€» 
 
S’acorda: 
 
1.- Acceptar la delegació en aquest Municipi per a contractar l'obra nova esmentada 

anteriorment, i continguda en les directrius aprovades pel Ple de la Corporació Provincial. 
2.- Comprometre's a l'exacte compliment de les Directrius que s'esmenten, en el procés 

d'execució de les obres. 
 
3.- Remetre l'acord que s'adopte a l'Ajuntament Ple per a l'adopció de l'acord que estimen oportú. 
4.- Donar trasllat de l'acord que s'adopte a la Diputació Provincial de València perquè en prenga 

coneixement i efectes. 
 
5.5. PROPOSTA DE L’ALCALDIA PRESIDÈNCIA SOBRE ACCEPTACIÓ DE LA 

DELEGACIÓ PER A LA CONTRACTACIÓ D’OBRES INCLOSES EN EL PLA PROVINCIAL 
D’OBRES I SERVEIS (PPOS 2017), PER A L’EXECUCIÓ DE L’OBRA <<RENOVACIÓ PARC 
CALIXTE III>>. 
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Es dóna compte de la Proposta d’Alcaldia, que  ha sigut dictaminada favorablement per la 

Comissió Informativa Municipal de Societat, Cultura d’Urbanisme i Medi Ambient en sessió celebrada el 
dia 12 de setembre de 2017, i que se sotmet a votació en el present punt. 

. . . 
 

No produint-se  intervencions, el Sr. President sotmet a votació sense mes tràmits la 
proposta dictaminada, donant el següent resultat: Vots a favor: 15, del Srs/es D. Ricardo 
Requena Muñoz, D. Manuel Sanchis Polop i Dª Maria Celia Ibañez Belda (del Grup Municipal Gent de 
Canals); D. Antonio Sanchez Aguado i Dª Mª Jose Castells Villalta  (del Grup Municipal Compromis); 
D. Antonio Manuel Orea Pedraza i D. Andreu Lluch Orts (del Grup Municipal Socialista); D. José 
Ramón Garrido Centelles (del Grup Municipal EUPV); Dª Maria Celia Bononad Martínez, D. Fernando 
Gimenez Alcalde, D. Antonio Pérez García, Dª Andrea Sisternes Martorell, D. Francisco López 
Trigueros i D. Andrés José Carull Blasco (del Grup Municipal Popular); i D. Vicente Tornero Soriano  
(del Grup Municipal Reiniciem Canals); Vots en contra: Cap; Abstencions: Cap. 

. . . 
 
 Per tant, l’Ajuntament Ple aprova i el Sr. Alcalde proclama adoptat el següent ACORD: 

 
La Excma. Diputació Provincial, en la sessió de Junta de Govern de 9 de maig de 2017 va 

adoptar l’acord d’aprovació de la convocatòria del Pla Provincial d’Obres i Serveis (PPOS) per a l’exercici 
2017. 

 
En el punt F de la dita convocatòria estableix que les obres poden ser executades per la pròpia 

administració, par la qual cosa es necessària la sol·licitud de la delegació en els municipis de la província 
de la contractació de les obres, de conformitat amb les directrius de regeixen la convocatòria, amb 
l'obligació que pels Ajuntaments es faça constar expressament l'acceptació d'aquesta delegació per 
acord plenari municipal per a l'execució de l'obra: 

 
En el Ple de la Diputació Provincial de València celebrat  el 18 de juliol de 2017 es va acordar 

concedir subvenció en el marc del Pla Provincial de Cooperació a les Obres i Serveis de competència 
municipal per a l’any 2017 per a l’execució de la següent obra: 

 
«RENOVACIÓ PARC CALIXTE III» per un import de:  22.005,00€» 
 
S’acorda: 
 
1.- Acceptar la delegació en aquest Municipi per a contractar l'obra nova esmentada 

anteriorment, i continguda en les directrius aprovades pel Ple de la Corporació Provincial. 
2.- Comprometre's a l'exacte compliment de les Directrius que s'esmenten, en el procés 

d'execució de les obres. 
3.- Remetre l'acord que s'adopte a l'Ajuntament Ple per a l'adopció de l'acord que estimen oportú. 
4.- Donar trasllat de l'acord que s'adopte a la Diputació Provincial de València perquè en prenga 

coneixement i efectes. 
 
 
5.6. PROPOSTA DE L’ALCALDIA PRESIDÈNCIA SOBRE ACCEPTACIÓ DE LA 

DELEGACIÓ PER A LA CONTRACTACIÓ D’OBRES INCLOSES EN EL PLA PROVINCIAL 
D’OBRES I SERVEIS (PPOS 2017), PER A L’EXECUCIÓ DE L’OBRA ACCESSOS AL MERCAT 
MUNICIPAL. 

 
Es dóna compte de la Proposta d’Alcaldia, que  ha sigut dictaminada favorablement per la 

Comissió Informativa Municipal de Societat, Cultura d’Urbanisme i Medi Ambient en sessió celebrada el 
dia 12 de setembre de 2017, i que se sotmet a votació en el present punt. 

. . . 
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            No produint-se  intervencions, el Sr. President sotmet a votació sense mes tràmits la 
proposta dictaminada, donant el següent resultat: Vots a favor: 15, del Srs/es D. Ricardo 
Requena Muñoz, D. Manuel Sanchis Polop i Dª Maria Celia Ibañez Belda (del Grup Municipal Gent de 
Canals); D. Antonio Sanchez Aguado i Dª Mª Jose Castells Villalta  (del Grup Municipal Compromis); 
D. Antonio Manuel Orea Pedraza i D. Andreu Lluch Orts (del Grup Municipal Socialista); D. José 
Ramón Garrido Centelles (del Grup Municipal EUPV); Dª Maria Celia Bononad Martínez, D. Fernando 
Gimenez Alcalde, D. Antonio Pérez García, Dª Andrea Sisternes Martorell, D. Francisco López 
Trigueros i D. Andrés José Carull Blasco (del Grup Municipal Popular); i D. Vicente Tornero Soriano  
(del Grup Municipal Reiniciem Canals); Vots en contra: Cap; Abstencions: Cap. 

. . . 
 
 Per tant, l’Ajuntament Ple aprova i el Sr. Alcalde proclama adoptat el següent ACORD: 

 
La Excma. Diputació Provincial, en la sessió de Junta de Govern de 9 de maig de 2017 va 

adoptar l’acord d’aprovació de la convocatòria del Pla Provincial d’Obres i Serveis (PPOS) per a l’exercici 
2017.  

 
En el punt F de la dita convocatòria estableix que les obres poden ser executades per la pròpia 

administració, par la qual cosa es necessària la sol·licitud de la delegació en els municipis de la província 
de la contractació de les obres, de conformitat amb les directrius de regeixen la convocatòria, amb 
l'obligació que pels Ajuntaments es faça constar expressament l'acceptació d'aquesta delegació per 
acord plenari municipal per a l'execució de l'obra: 

 
En el Ple de la Diputació Provincial de València celebrat  el 18 de juliol de 2017 es va acordar 

concedir subvenció en el marc del Pla Provincial de Cooperació a les Obres i Serveis de competència 
municipal per a l’any 2017 per a l’execució de la següent obra 

 
«ACCESSOS AL MERCAT MUNICIPAL» per un import de:  23.000,00€» 
 
S’acorda: 
 
1.- Acceptar la delegació en aquest Municipi per a contractar l'obra nova esmentada 

anteriorment, i continguda en les directrius aprovades pel Ple de la Corporació Provincial. 
2.- Comprometre's a l'exacte compliment de les Directrius que s'esmenten, en el procés 

d'execució de les obres. 
3.- Remetre l'acord que s'adopte a l'Ajuntament Ple per a l'adopció de l'acord que estimen oportú. 
4.- Donar trasllat de l'acord que s'adopte a la Diputació Provincial de València perquè en prenga 

coneixement i efectes. 
 
 
5.7. PROPOSTA DE L’ALCALDIA PRESIDÈNCIA SOBRE ACCEPTACIÓ DE LA 

DELEGACIÓ PER A LA CONTRACTACIÓ D’OBRES INCLOSES EN ELS ROMANENTS DEL PLA 
PROVINCIAL D’OBRES I SERVEIS 2016, PER A L’EXECUCIÓ DE L’OBRA INSTAL·LACIONS 
D’AIGUA POTABLE I CLAVEGUERAM C/ SANT CRISTÒFOL I BETLEM. 

 
Es dóna compte de la Proposta d’Alcaldia, que  ha sigut dictaminada favorablement per la 

Comissió Informativa Municipal de Societat, Cultura d’Urbanisme i Medi Ambient en sessió celebrada el 
dia 12 de setembre de 2017, i que se sotmet a votació en el present punt. 

. . . 
 

             
No produint-se  intervencions, el Sr. President sotmet a votació sense mes tràmits la 

proposta dictaminada, donant el següent resultat: Vots a favor: 15, del Srs/es D. Ricardo 
Requena Muñoz, D. Manuel Sanchis Polop i Dª Maria Celia Ibañez Belda (del Grup Municipal Gent de 
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Canals); D. Antonio Sanchez Aguado i Dª Mª Jose Castells Villalta  (del Grup Municipal Compromis); 
D. Antonio Manuel Orea Pedraza i D. Andreu Lluch Orts (del Grup Municipal Socialista); D. José 
Ramón Garrido Centelles (del Grup Municipal EUPV); Dª Maria Celia Bononad Martínez, D. Fernando 
Gimenez Alcalde, D. Antonio Pérez García, Dª Andrea Sisternes Martorell, D. Francisco López 
Trigueros i D. Andrés José Carull Blasco (del Grup Municipal Popular); i D. Vicente Tornero Soriano  
(del Grup Municipal Reiniciem Canals); Vots en contra: Cap; Abstencions: Cap. 

. . . 
 
 Per tant, l’Ajuntament Ple aprova i el Sr. Alcalde proclama adoptat el següent ACORD: 

 
 Havent donat compte de les directrius per a la gestió de Planes Provincials d'Obres i 

Serveis, aprovades pel Ple de la Diputació Provincial de València, en la seua Sessió de 19 d’abril de 
2016, es van aprovar les directrius dels plans provincials de cooperació a les obres i serveis municipal 
per al exercici 2016 i que són aplicables a la gestió del PLA PROVINCIAL D’OBRES I SERVEIS 2016 en 
les quals conté LA DELEGACIÓ en els municipis de la província de la contractació de les obres, amb 
l'obligació que pels Ajuntaments es faça constar expressament l'acceptació d'aquesta delegació per 
acord plenari municipal per a l'execució de l'obra: 

 
Per decret de data 4 de maig de 2017 de la Diputación Provincial de València, es resol incloure 

en el Pla Provincial d’Obres i Serveis de 2016 amb càrrec als romanents, la següent obra: 
«INSTAL·LACIONS D’AIGUA POTABLE I CLAVEGUERAM C/ SANT CRISTÒFOL” per un 

import de:  60.718,39 €» 
 
Resultant.- Que per resolució de l’alcaldia presidència, es sol·licita a la Diputació de Valencià el 

canvi de denominació de l’obra, passant a ser de «RENOVACIÓ D’INSTAL·LACIONS D'AIGUA 
POTABLE I CLAVEGUERAM DEL CARRER SANT CRISTÒFOL» a «RENOVACIÓ 
D’INSTAL·LACIONS D'AIGUA POTABLE I CLAVEGUERAM DELS CARRERS SANT CRISTÒFOL I 
BETLEM». 

 
 
 
Resultant.- que per la Diputació de Valencia, per decret nº. 06808 de data 31/07/2017, es resol 

anular  l’obra «RENOVACIÓ D’INSTAL·LACIONS D'AIGUA POTABLE I CLAVEGUERAM DEL 
CARRER SANT CRISTÒFOL», i incloure l’obra nova denominada «RENOVACIÓ D’INSTAL·LACIONS 
D'AIGUA POTABLE I CLAVEGUERAM DELS CARRERS SANT CRISTÒFOL I BETLEM». 

 
           S’acorda: 

 
1.- Acceptar la delegació en aquest Municipi per a contractar l'obra nova esmentada 

anteriorment, i continguda en les directrius aprovades pel Ple de la Corporació Provincial en data 19 
d’abril de 2016. 

2.- Comprometre's a l'exacte compliment de les Directrius que s'esmenten, en el procés 
d'execució de les obres. 

3.- Remetre l'acord que s'adopte a l'Ajuntament Ple per a l'adopció de l'acord que estimen oportú. 
4.- Donar trasllat de l'acord que s'adopte a la Diputació Provincial de València perquè en prenga 

coneixement i efectes. 
 
 
 6.  ASSUMPTES D' URGENCIA (ARTS. 83 I  91.4 DEL ROF). 
 

El Sr. Alcalde pregunta si algun Grup per raons d'urgència desitja sotmetre a la consideració 
del Ple algun assumpte no comprés en l'orde del dia, plantejant-se els següents. 
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6.1. PROPUESTA DE ACUERDO DEL AYUNTAMIENTO DE CANALS EN RELACIÓN CON 
EL “PROYECTO DE LAS OBRAS DE SUSTITUCIÓN DE LOS TRAMOS AÉREOS DE LA RED DE 
COLECTORES DE LA EDAR DE CANALS-L’ALCUDIA DE CRESPINS (VALENCIA). 

 
El Sr. Requena i Muñoz, Alcalde-President: L’EPSAR, la depuradora de Canals l’Alcúdia, hi 

ha un projecte per a la substitució de connectors aeris que estan al terme de Canals, però són dels 
dos termes, són de l’Alcúdia i de Canals, perquè formen part d'aqueixa comunitat de regantes que 
tenim conjunta. En aquest procés d'adequació  físic i jurídic que estem fent de tot el procés que estem 
fent de la depuradora, ens trobem ara en un pas en què, una vegada elaborat el projecte per part de 
EPSAR, la Generalitat ha remés a l'ajuntament aquest projecte per a continuar amb la seua licitació i 
execució posterior per part de l’EPSAR. l'Ajuntament de Canals no va a sufragar gens d'aquesta 
despesa valorada en mes de mig milió d'euros. Sí que hem, pel el procediment jurídic i administratiu, 
de donar el vist-i-plau o, dit de manera més concreta, el vocabulari administratiu parla de donar 
conformitat, tant el plenari de l’Alcúdia com el de Canals en aquesta setmana. Bé, en l’Alcúdia el dia 5 
és quan en el ple votaran aquests dos punts, que són importantíssims per a que continue el tema 
avant i, per fí, puguem veure una realitat que és la substitució i la reparació dels col·lectors que tants 
anys tenen i són tan necessaris. Açò és una mica seriós i la urgència és evidentment, com sabeu tots, 
la licitació i la temporalització d'aquests projectes són molt lents. Portem tot l'any en açò i ara que 
tenim la pilota nosaltres, en  quant a que hem de donar la conformitat perquè la Generalitat continue 
el procés, que siga el mes ràpid possible. Per açò, no podem esperar a un altre plenari al novembre. 

 
Atenent al que preveu l'article 51 del TRRL i 83, 91.4 i 97.3 del ROF, el Sr. President 

sotmet a votació sense mes tràmits la declaració d'urgència, donant el següent resultat: Vots a 
favor: 15, del Srs/es D. Ricardo Requena Muñoz, D. Manuel Sanchis Polop i Dª Maria Celia Ibañez 
Belda (del Grup Municipal Gent de Canals); D. Antonio Sanchez Aguado i Dª Mª Jose Castells Villalta  
(del Grup Municipal Compromis); D. Antonio Manuel Orea Pedraza i D. Andreu Lluch Orts (del Grup 
Municipal Socialista); D. José Ramón Garrido Centelles (del Grup Municipal EUPV); Dª Maria Celia 
Bononad Martínez, D. Fernando Gimenez Alcalde, D. Antonio Pérez García, Dª Andrea Sisternes 
Martorell, D. Francisco López Trigueros i D. Andrés José Carull Blasco (del Grup Municipal Popular); i 
D. Vicente Tornero Soriano  (del Grup Municipal Reiniciem Canals) ; Vots en contra: Cap; 
Abstencions: Cap. 

 
 El Sr. Alcalde declara que l’Ajuntament Ple aprova la declaració d'urgència. 
 

. . . 
 
            Es dóna compte de la Proposta d’acord de  27  de setembre de de 2017 (original en castellà). 
 

. . . 
 
No produint-se  intervencions, el Sr. President sotmet a votació sense mes tràmits la 

proposta, donant el següent resultat: Vots a favor: 15, del Srs/es D. Ricardo Requena Muñoz, D. 
Manuel Sanchis Polop i Dª Maria Celia Ibañez Belda (del Grup Municipal Gent de Canals); D. Antonio 
Sanchez Aguado i Dª Mª Jose Castells Villalta  (del Grup Municipal Compromis); D. Antonio Manuel 
Orea Pedraza i D. Andreu Lluch Orts (del Grup Municipal Socialista); D. José Ramón Garrido 
Centelles (del Grup Municipal EUPV); Dª Maria Celia Bononad Martínez, D. Fernando Gimenez 
Alcalde, D. Antonio Pérez García, Dª Andrea Sisternes Martorell, D. Francisco López Trigueros i D. 
Andrés José Carull Blasco (del Grup Municipal Popular); i D. Vicente Tornero Soriano  (del Grup 
Municipal Reiniciem Canals); Vots en contra: Cap; Abstencions: Cap. 

 
. . . 

 
 Per tant, l’Ajuntament Ple aprova i el Sr. Alcalde proclama adoptat el següent ACORD: 

 
ANTECEDENTES 
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1. El Ayuntamiento de Canals, junto con el Ayuntamiento de L’Alcudia de Crespins, son 

cotitulares de la Estación Depuradora de Aguas Residuales -EDAR L’Alcudia de Crespins-Canals-, 
incluyendo tanto los terrenos sobre los que se ubica, como todas sus instalaciones y canalizaciones, 
que fue ejecutada de conformidad con el “Proyecto de Saneamiento del río Canyoles. Depuración de 
los núcleos de L’Alcudia de Crespins y Canals”, correspondiendo la gestión de su explotación, 
mantenimiento y conservación a la Entidad Pública de Saneamiento de Aguas Residuales de la 
Comunidad Valenciana (EPSAR). 
 

2. Con fecha 11 de marzo de 2016, la Entitat de Sanejament d’Aigües de la Comunitat 
Valenciana (EPSAR) dio traslado al Ayuntamiento de Canals del “Proyecto de las obras de sustitución 
de los tramos aéreos de la red de colectores de la EDAR de Canals-L’Alcudia de Crespins 
(Valencia)”, solicitando del Ayuntamiento su conformidad al referido Proyecto, y su autorización para 
la contratación y ejecución de las obras a través de la EPSAR, así como la puesta a disposición de 
los terrenos cuya ocupación era necesaria para la ejecución de dichas obras por parte de la EPSAR; 
solicitando finalmente la cesión, por parte del Ayuntamiento a la Generalitat Valenciana, tanto de la 
titularidad de todas las instalaciones que se ejecuten de conformidad con el referido Proyecto, como 
de su gestión. 
 

3. Mediante nuevo escrito de fecha 31 de mayo de 2017, la EPSAR comunicó al 
Ayuntamiento de Canals que la financiación tanto del Proyecto como de la ejecución de las obras era 
íntegramente asumida por la EPSAR, encontrándose a dicha fecha ya abonada la redacción del 
Proyecto, e incluida la ejecución de las obras dentro del Plan de Obras para el ejercicio de 2016, 
aprobado por la EPSAR con fecha 30 de marzo de 2016. 
 

4. El Proyecto cuenta con la autorización de la Confederación Hidrográfica del Júcar, de fecha 
27 de abril de 2017, así como con el informe favorable del Servicio de Supervisión de Proyectos y 
Coordinación Técnica, de la Conselleria de Vivienda, Obras Públicas y Vertebración del Territorio, de 
fecha 4 de marzo de 2016. 
 

5. Mediante la Disposición Adicional Cuarta de la Ley 13/2016, de la Generalitat Valenciana, 
se declaró la urgente ocupación de bienes y derechos afectados por actuaciones derivadas del II Plan 
Director de Saneamiento y Depuración y otras obras de la Comunidad Valenciana, en los siguiente 
términos: “Se declara la necesidad de urgente ocupación de los bienes y derechos afectados de 
expropiación forzosa, ocupación temporal, o imposición de servidumbres, como consecuencia de la 
ejecución de las obras que a continuación se expresan, derivadas del II Plan director de Saneamiento 
y Depuración y otras obras, de la Comunitat Valenciana: (…) Canals. Sustitución Colectores Aéreos 
(Valencia) (…)”. 
 

6. Las obras contempladas en el Proyecto a ejecutar tienen por objeto el desmontaje y 
retirada de las actuales tuberías, en su tramo aéreo, y la ejecución de una nueva canalización con 
sus soportes, lo que supone una completa rehabilitación funcional y estructural constructiva para el 
soporte de la canalización existente en el tramo objeto de la misma. El ámbito de la actuación se 
encuentra al sur del casco urbano de Canals, discurriendo por la margen izquierda del río Canyoles. 
 

7. El proyecto cuenta con un Anejo 7, titulado “Disponibilidad de terrenos”, que contiene una 
relación e identificación de los bienes afectados, siendo necesaria la ocupación temporal de una 
franja de terreno de 15 metros de anchura junto a la canalización existente, para realizar el acopio de 
los tubos desmontados, acopio de materiales necesarios para la obra, entrada de maquinaria, 
circulación de grúas y camiones y, en general, las actuaciones necesarias para la ejecución de la 
citada obra, sin que exista otro espacio público o privado que pudiera servir a tal fin, teniendo en 
cuenta que los colectores a sustituir ya discurren por las parcelas que se incluyen en dicha relación. 

 
8.- Consta en expediente informe jurídico, de fecha 26 de septiembre de 2017, emitido por 

emitido por Dª Mª XXXXXXXXXXXXX, colegiada ICAV núm XXXXX., en relación a las actuaciones 
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necesarias para poner a disposición de la EPSAR los terrenos que se precisan para la realización del 
“Proyecto de las obras de sustitución de los tramos aéreos de la red de colectores de la EDAR de 
Canals- L’Alcudia de Crespins (Valencia). 
  
 9.- Consta en expediente informe de la Jefe del servicio de Urbanismo de fecha 27 de 
septiembre de 2017. 

 
FUNDAMENTOS JURÍDICOS 

 
A) La ejecución de las obras de Sustitución de Colectores Aéreos requiere la previa 

elaboración del correspondiente proyecto, que ha sido redactado y aprobado por la EPSAR, a quien 
compete la ejecución y financiación de la obra, con la conformidad de los Ayuntamientos titulares de 
las instalaciones afectadas por el Proyecto. 
 

B) Conforme a lo dispuesto en el art. 108 de la Ley de Expropiación Forzosa, “la 
Administración, así como las personas o entidades que se hubieran subrogado en sus derechos, 
podrán ocupar temporalmente los terrenos propiedad del particular: (…) 2.- para establecer 
estaciones y caminos provisionales, talleres, almacenes, depósitos de materiales y cualesquiera otros 
más que requieran las obras previamente declaradas de utilidad pública, así por lo que se refiere a su 
construcción como a su reparación o conservación ordinarias”. 
 

C) La obra de Sustitución de Colectores Aéreos tiene declarada la necesidad de urgente 
ocupación de los bienes y derechos afectados, mediante la Disposición Adicional Cuarta de la Ley 
13/2016, de la Generalitat Valenciana, teniendo en cuenta que la no ocupación de las fincas incluidas 
en la relación implicaría la imposibilidad de ejecutar la obra, por no existir otro espacio público o 
privado que pudiera servir a tal fin. 

 
En vista dels antecedents i fonaments jurídics exposats, i altres d'aplicació general i pertinent, 

el  Ple adopta l'acord següent:  
 

PRIMERO.- Dar la conformidad al “Proyecto de las obras de sustitución de los tramos aéreos 
de la red de colectores de la EDAR de Canals-L’Alcudia de Crespins (Valencia)”, autorizando a la 
Entitat de Sanejament d’Aigües de la Comunitat Valenciana -EPSAR- la contratación y ejecución de 
las obras. 
 

SEGUNDO.-  Iniciar los trámites para poner a disposición de la EPSAR los terrenos 
necesarios para la ejecución de las obras, mediante la tramitación del oportuno expediente de 
ocupación temporal. 
 

TERCERO. - La titularidad de todas las instalaciones que se ejecuten al amparo del “Proyecto 
de las obras de sustitución de los tramos aéreos de la red de colectores de la EDAR de Canals- 
L´Alcudia de Crespins (Valencia)”, y la gestión de las mismas, serán cedidas a la Generalitat 
Valenciana. 
 

CUARTO.- Al objeto de dar cumplimiento a la citada cesión, se acuerda iniciar las 
actuaciones necesarias para la depuración física y jurídica de los bienes y derechos expropiados para 
la construcción de los referidos tramos aéreos de la red de colectores de la EDAR L’Alcudia de 
Crespins-Canals. 
 

QUINTO.- Notificar el acuerdo que se adopte a la EPSAR, contra el citado acuerdo, que pone 
fin a la vía administrativa podrán interponer potestativamente: 

a) Recurso de reposición ante el órgano que la dictó, en el plazo de un mes, a contar desde el 
día siguiente al de la recepción de la presente notificación. 
Si transcurriese un mes desde el día siguiente a la interposición del recurso de reposición sin que 
haya recaído resolución expresa, se entenderá desestimado y se podrá interponer Recurso 

https://contratacionpublica.wikispaces.com/El+proyecto+de+obras
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Contencioso-Administrativo ante los Juzgados de lo Contencioso-Administrativo competente 
territorialmente en el plazo de seis meses. 

 b) Recurso Contencioso-Administrativo ante los Juzgados de lo Contencioso-Administrativo 
competente territorialmente dentro del plazo de dos meses a contar desde el día siguiente a la recepción de 
la presente notificación. 
 
 
 

PART DE CONTROL DELS ÒRGANS DE GOVERN 

 
 
             7. DACIÓ DE COMPTE DE LES RESOLUCIONS DE L’ALCALDIA PRESES DES DE LA 
DARRERA SESSIÓ PLENÀRIA ORDINÀRIA, D’ACORD AL QUE DISPOSA L’ARTICLE 42 DEL 
R.O.F. 
 

El Sr. Alcalde, en compliment del que diu l’art. 42 del ROF, manifesta que s’han posat a 
disposició dels Srs/Sres. Regidors les resolucions adoptades des de l'últim Ple ordinari fins l’actualitat. 

 
 

8. DACIÓ DE COMPTE DELS ACORDS ADOPTATS PER LA JUNTA DE GOVERN LOCAL 
PER DELEGACIÓ DEL PLE MITJANÇANT ACORD DE DATA 14-07-15, D’ACORD AL QUE 
DISPOSA L’ARTICLE 115 DEL R.O.F.  

 
El Sr. Alcalde, manifesta que s’han posat a disposició dels Srs/Sres. Regidors els acords 

adoptats per la Junta de Govern Local per delegació del Ple des de l'últim Ple ordinari fins l’actualitat.  
 
Per l'Alcaldia, després del tractament del assumpte del punt 8 de l'orde del dia de la sessió, 

sent les 21:24  hores del dia vint-i-vuit de setembre de dos mil disset, s'acorda una interrupció per uns 
minuts per a descans dels assistents i procedir a fotocopiar i distribuir els precs i preguntes presentats 
pels regidors, continuant la sessió a les 21:34 hores del mateix dia. 

 
 
 

            9. PRECS I PREGUNTES. 
    
            9.1 PREGUNTA 1 DEL GRUP MUNICIPAL REINICIEM CANALS 
 
            El Sr. Tornero Soriano (del Grup Municipal Reiniciem Canals) pregunta: 
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El Sr. Lluch Orts (del Grup Municipal Socialista): Aquest procés el que bé ha significat, al 
final, és l'aprenentatge de la participació, tant de la ciutadania com de part de l'ajuntament i d'aquest 
regidor que parla. Perquè, a veure, seria genial i també fem referència a quin és el model i com és el 
pla. Seria genial dir Canals poble participatiu al 2019. Jo em presente després de les eleccions mira 
que bé. Però és molt més complicat que açò. No ens podem permetre, des del principi, que Canals 
siga un poble que sàpia totes les mesures que s'han de prendre, els que són tots els mecanismes. És 
una cosa que de fet, quin és el projecte principal que tinc per a aquesta legislatura en quant a 
participació, que em sobrevisca, que arribe al 2019, i obstant la regidoria de participació, perquè 
espere que qui continue tinga ja alguna cosa al que agafar-se, i que continue des del punt de vista si 
és una altra persona, però que continue la participació. Però, i per a  açò és important el fet que fa 
referència a la ultima actuació que és la que hem fet en l'aula de la natura, que encara estem fent-la, 
perquè s'ha fet en diverses sessions i no només en una. Perquè la primera consistia en una 
recopilació d'informació, la segona era l'acte i la tercera és la definitiva. Precisament per açò no tenim 
encara tots aqueixos mecanismes propis per a que la participació siga completa. No obstant això, jo 
convide a tothom que esteu ací a que, encara que siga l'última vegada que vingueu i participeu i 
sigueu membres de l'ajuntament, no lleva que puguen participar en aquestes coses, ja que al final 
som tots ciutadans. Després, fa referència als comptes municipals 2016. Imagine que la despesa 
estarà en la liquidació del 2016, tractat en la comissió d'economia. De tota manera, no et sabria dir 
exactament per que jo no vaig  fer els pressupostos del 16. Jo no vaig a prendre posicions fins a fi 
d'any. Llavors, concretament. No te sé dir que en la liquidació, de bé segur que aquesta, i no se si em 
deixe alguna cosa més, val, moltes gràcies. 
 
     
 
        9.2 PREGUNTA 2 DEL GRUP MUNICIPAL REINICIEM CANALS 
 
            El Sr. Tornero Soriano (del Grup Municipal Reiniciem Canals) pregunta: 
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            El Sr. Requena i Muñoz, Alcalde-President: Home, la veritat Vicent que estem en un procés. 
La nova gestió del centre jove va  començar farà un mes i mig, no m'en recorde ara molt bé, amb un 
canvi d'activitats i un canvi radical en els mesos d'estiu. Han prés com a exemple un cap de setmana 
com podiem haver prés un altre. Has començat parlant d'una activitat interessant. Com he dit sempre, 
i aprofite ací, sabeu que, i no l'he dit, que qualsevol activitat que es pense que siga interessant que 
se'm faça arribar a mí mateix o a la gent que està en el Centre Jove, i a treballar-la. Una de les 
finalitats del Centre Jove és la coparticipació. Al final, els usuaris sou uns partipants de la 
programació. 
 
 

9.3 PREGUNTA 3  DEL GRUP MUNICIPAL REINICIEM CANALS 
 
            El Sr. Tornero Soriano (del Grup Municipal Reiniciem Canals) pregunta: 
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            El Sr. Requena i Muñoz, Alcalde-President: A açò respondré jo, ja que Joan Carles avui no 
està ací. Miraré exactament eixes preguntes i te les constestaré per escrit. No et puc respondre ara 
en aquest moment. 

 
 

9.4 PREGUNTA 4  DEL GRUP MUNICIPAL REINICIEM CANALS 
 
            El Sr. Tornero Soriano (del Grup Municipal Reiniciem Canals) pregunta: 
 
 

 
             
            El Sr. Requena i Muñoz, Alcalde-President: Et respondré jo perquè no existeix una àrea que 
es diga de mobilitat. No sé si Toni Sánchez d'educació vial. Parlem d'educació vial. Et contestaré jo si 
vols. Efectivament, no n’hi ha cap. No s'ha fet cap activitat al voltant de la setmana de la mobilitat, 
com tampoc malaudarament es faran al voltant de dies commemoratius. Com tots sabeu, en el nostre 
calendari tots els dies són commemoratius per alguna malaltia, però algun fet social o per alguna 
necessitat d'ací o d'un altre lloc. Però si que, bé jo si que vull comprometre'm a que intentaré que l'any 
vinent e açò no passe i treballar en alguna manera aquest tipus d'activitats. No obstant açò, ja avance 
que, per exemple, des de l'Àrea de Seguretat ja s'han fet avanços per al tema de l'educació vial i 
supose que arribarem a un punt al llarg del present curs, però ja et dic, Vicent, que ho tractarem en 
una comissió. però  oberts a qualsevol suggeriment de qualsevol membre del consistori.  
 
            El Sr. Sánchez Aguado (del Grup Municipal Compromís): Bona nit a totes i a tots. Ratifique 
les paraules de l'Alcalde. No hem fet cap activitat des de la part que em toca per a la seguretat 
ciutadana o la part de mobilitat. Sí que he de dir-vos que, enguany, s'han adquirit en els pressupostos 
de 2017 materials pedagògics. S'ha adquirit un mini parc d'educació vial que, com ha dit l'Alcalde, es 
pretén posar en marxa sense carregar ni saturar totes les activitats escolars que tots els centres 
desenvolupen. I també fer una anotació respecte al carril bici, hem focalitzat massa en el tema del 
carri bici. Evidentment, el carril bici és voluntari, ho agafa qui vol i va amb bicicleta qui vol. És veritat 
que podríem fer campanyes i tot el que vulguem, però jo crec que no hem de perdre de vista que un 
dels objectius de la modificació, i de l'educació vial, de l'avinguda Jaime I, a banda que tinga un carril 
bici, també era un projecte de pacificació del trànsit i també és important ,i açò mai apareix ,sempre 
és el carril bici si es gasta o no es gasta. Van molts amb bicicleta o no van molts amb bicicleta. 
Evidentment, és opinable, però crec que no hem de perdre de vista que un dels punts de vista, que 
una de les funcions d'aqueixa intervenció és la pacificació i la reducció de la velocitat en l'entrada al 
nostre poble. 
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9.5 PREGUNTA 5  DEL GRUP MUNICIPAL REINICIEM CANALS 

 
            El Sr. Tornero Soriano (del Grup Municipal Reiniciem Canals) pregunta: 
 

 
             
            

 El Sr. Garrido Centelles (del Grup Municipal EUPV): Puntualitzar dues coses, la UD 
CANALS no ha de signar res. És la Federació i l'Ajuntament. És un conveni entre la UD i l'Ajuntament. 
És la Federació la que cedeix. Si la Federació torna  al poble el camp, evidentment serà l'Ajuntament 
el que gestionarà una cosa o una altra. Per tant, la UD no ha de signar res. El deute de la UD sí que 
és la que tenim el compromís de pagar-la sempre que es faça per la Federació aquesta signatura. 
Evidentment, la Federació és la que li cedeix el camp a la UD i la que, per tant,  gestiona, i la UD és la 
titular per a l'ús i manteniment del camp. Una vegada dit açò, el problema que tenim nosaltres és que 
no podem pagar nosaltres a la Federació. Ha de ser mitjançant la UD, açò si que és veritat. Llavors, 
hauria de ser a base d'una subvenció o a base d'una ajuda, o bé del que siga. Però amb la condició 
que la federació espanyola valenciana ha de signar aquest document. Nosaltres anem a parlar amb 
Salvador, haviem d’haver anat aquest mes passat, però han operat a l'home està convalescent, i ho 
hem deixat per al dia 16 d'aquest mes. És el que hem de dir, evidentment ,anem a veure, en el que és 
algo de Canals. Anem a veure, es que tenim un gran problema en el camp, en l'equip un gran 
problema en tot. Nosaltres si que volem és que es mantinga, però no a costa del que tú dius. 
nosaltres hem de estar al costat. Estiguerem parlant  amb la directiva, l'alcalde i jo, perquè no 
haguera cap manipulació de cap qüestió. Nosaltres anem a ajudar al Canals en el que li toque en les 
subvencions. 
 

 
9.6 PREGUNTA 6  DEL GRUP MUNICIPAL REINICIEM CANALS 

 
            El Sr. Tornero Soriano (del Grup Municipal Reiniciem Canals) pregunta: 
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            El Sr. Orea Pedraza (del Grup Municipal Socialista): És veritat que aquest regidor s'esperava 
una pregunta o un prec referent a la memòria històrica per part del grup Reiniciem, que ha sigut el 
que constantment ha fet alguna activitat en aquest tema. No és cert que la proposta de Reiniciem és 
la que es porta a la conselleria, i la veritat és que pensàvem que eixa petició, eixa pregunta i eixe prec 
anava sobre el fons de l'assumpte i no sobre la forma que també sempre és important especialment 
pel grup Reiniciem. Però, a aquest regidor li han de disculpar, li importa més el fons. I el fons és que 
es va presentar un projecte elaborat per tècnics i per tècnics d'aquesta casa. Aquest regidor, quan se 
li digué que era la proposta que s’havia passat a Conselleria era perquè evidentment se li van donar 
instruccions a la tècnica perquè se li passara el mateix projecte que es va presentar en Conselleria.  
Aquest regidor desconeix si XXXXXXXXXXX coincideix en algun punt sobre el que es va a fer o no. 
De tota manera, agraïm la pregunta del regidor de Reiniciem, doncs com que no sé qui és el 
responsable de la insersió de les paraules de l'escriptor XXXXXXXXX, doncs ho esbrinarem i, si no li 
sap greu, li contestaré per escrit, perquè la veritat és que jo també estic sorprés que s'inserisquen 
sense dir paraules d'un escriptor. 
 
 
 

9.7 PREGUNTA 1  DEL GRUP MUNICIPAL POPULAR 
 
            El Sr. Giménez Alcalde (del Grup Municipal Popular) pregunta: 
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           El Sr. Sánchez Aguado (del Grup Municipal Compromís): Gràcies Fernando per les 
felicitacions. Jo crec que són de tots, no són solament de la regidoria. Estan fent-se els tractaments 
que han vingut fent-se sempre i seguint els criteris tècnics, en els quals el cas de la nova empresa 
adjudicatària i els tractaments de DTL, que oferia millores prestacions que l'anterior, s'han fet els 
tractaments en tots els espais públics i tots els espais oberts i tancats. És veritat que s’han produït 
canvis de condicions també amb el clima, doncs mira jo he tingut la sort que, enguany, no m'han picat 
els mosquits. Com tú bé dius, tenim un problema. Estan fent-se passos per a veure, també ja ho 
comentarem en el ple anterior, al voltant de l’embassament d'aigua. Doncs tenim un focus i, si aqueix 
focus també ho alimentem de matèria organica, nosaltres mateix estem provocant-ho. Sí hi ha que dir 
que, a banda de tots els tractaments estandar, estan tractant tots. Es va fer un tractament especial en 
Aiacor per a una invasió de pusses. Hem actuat davant de qualsevol queixa de qualsevol veí sempre 
que haja estat raonable. També vam optar a una subvenció de la Diputació que no va ser atorgada en 
part, i açò també va implicar que estem fent-los també i estem fent un tractament especial per al 
mosquit tigre i altres insectes. O siga que sí que estem fent. És veritat que no hi ha granotes i pardals, 
i que per açò hi ha mes mosquits. No sé si te contestat, gràcies. 
 
 

9.8 PREGUNTA 2  DEL GRUP MUNICIPAL POPULAR 
 
            La Sra. Bononad Martínez (del Grup Municipal Popular) pregunta: 
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            El Sr. Orea Pedraza  (del Grup Municipal Socialista): L'empresa OLA ENERGY és l'empresa 
contractada i així s'ha dit en les diverses comissions, la comissió de patrimoni si no recorde mal i 
sobretot la de medi ambient per a portar el procés participatiu que ha de dir-nos què projecte que 
volem per a l'Aula Natura. Aquesta empresa va ser contractada per l'ajuntament clarament, qui és 
aquesta empresa? Doncs és una empresa que a nosaltres ens va donar la solvència tècnica 
necessària. Amb açò t'estic contestant a si va fer un treball similar. Doncs, home, la informació que 
ens dóna és que és una empresa que té bastant experiència en processos participatius, no solament 
per a empreses privades sinó també per a administracions públiques. No solament en processos 
participatius sinó que també el que ens interessava en aquests casos que era per a la participació i 
realització de projectes mediambientals. Per açò va ser una de les empreses que sondejarem perquè 
pogueren realitzar aquest projecte. En quin lloc? doncs exactament no ho sé però li'l preguntaré a 
l'empresa perquè em faça un llistat enumeratiu. Encara que serà més que res enunciatiu perquè 
tingues una informació. Per descomptat tens un contracte a la teua disposició en el departament i, si 
no, ordenaré demà mateix que se t’en done una còpia. El nom del responsable del treball és el que 
signa el projecte i el que signa el representant legal de l'empresa i, per descomptat, tindràs, com la 
resta de regidors, una còpia de l'informe del treball realitzat, La única cosa és que participes i així 
podràs comprovar-ho. Però en les comissions es diuen les coses i per tant els regidors entenen que 
tenen la informació suficient. De fet, l'informe al que es fa referència és el que es farà a posteriori de 
la ultima sessió. Es farà com es coneix el retorn. Ells han arreplegat les idees de l'anterior sessió i en 
l'última serà quan la contrasten amb la gent que va anar. Ells faran un informe i serà el que ens 
donaran a l'ajuntament i, per descomptat, estarà al vostre abast. 
 
 

9.9 PREGUNTA 3  DEL GRUP MUNICIPAL POPULAR 
 
            El Sr. Pérez García (del Grup Municipal Popular) pregunta: 
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            La Sra. Ibáñez Belda (del Grup Municipal Gent de Canals): Els 4’5€ no és real. Suma-li 5 
actuacions de la banda de música en despesas de processos. Suma-li el concert que es va realitzar 
ahir en la Unió Musical Canalense sumant-li una actuació suma-li, una actuació que té avui 
Canyamars. Tot açò està assignat. Jo tinc una reunió permanent tot l'any amb els festers tant de la 
Torreta com els de la Torre dels Frares. En aquest cas també els de Aiacor. Els oferirem la possibilitat 
de portar un grup local a aquestes festes també com una actuació més, dins d'un altre compromís 
que tinc d'estar en contacte, d'un grup local i no la van voler. Sí que és veritat que aqueix 
subvencionament que tú dius de 3.200€ no sé si es pot millorar o fins i tot baixar. Sí que et dic que 
vaig tindre, per part dels festers de Aiacor, una reunió on em digueren que creien que deuria ser de 
més. I, arran d'açò, jo em vaig reunir amb l'alcalde d’Aiacor, que coneix perfectament el cost de la 
festa i dient-me  que any rere any fent aquestes festes, amb les partides de cartons, i loteries i tot, 
tenen suficients diners per a fer unes festes dignes. Llavors, l'Ajuntament ha d'invertir en recursos 
com són les bandes de música, les llums extraordinàries i totes les coses que creiem que podem 
millorar però no lliurement amb diners. Crec que 3.200€ està molt bé. Els ix una orquestra, els ix un 
parc infantil o el que vulguin, i és una cosa que porta una continuïtat i jo tinc aquesta regidoria i crec 
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perfectament que està bé per al poble. I l'altra pregunta que em fas és que si que tenim una partida 
heretada per vosaltres en el pressupost que es diu promoció i pressupost de festes especifica per a 
eixes pedanies, on l'any passat la quantitat que tènies era de 8.000€ i justament la pugem a 10.000€ 
per a una moció que vaig tindre també per part teua. La regidoria de Fira i Festes, ja et dic, treballem 
perquè les festes siguen els millors possibles i tots les puguen gaudir. I sí que és veritat que des de 
l'Ajuntament el que volem és que, hi haja festes o no hi haja festes -com és en aquest cas en el barri 
Sant Vicent que enguany no hem tingut, es facen actes i siguen per a tots. 
 
 

9.10 PREGUNTA 4  DEL GRUP MUNICIPAL POPULAR 
 
            El Sr. Carull Blasco (del Grup Municipal Popular) pregunta: 
 

 
            El Sr. Requena i Muñoz, Alcalde-President: Hola Andres, et contestaré jo. Anem a veure, et 
faré tres reflexions. Efectivament, com has dit en el primer paràgraf, quan falta diners ho paga el 
responsable. No és un bon inici perquè al final preguntes qui la fa la paga. En aquest ajuntament han 
hagut sentències judicials en el quals en els casos que algú agafe diners d'on no toca els retorne i 
potser encara queden algunes per eixir, primer. Segon, fas referència a un procés judicial important 
com és un abocament, com és una via penal, sinó m'equivoque penal. 
Que no és civil, molt important, i recalque en una publicació de diversos mitjans de premsa. Jo crec 
que, des d'agost fins ara, hagueres pogut vindre a les comissions que hi ha hagut fins al moment o 
haver demanat informació o haver anat al despatx de Secretaria. Perquè crec que en aquests temes 
no es pot fer política. I al final preguntes per qui paga els errors respecte a aquests recursos. L'única 
cosa que et puc dir és que aquests processos administratius/penals estan tots sotmesos a sentències 
judicials, unes vegades es dictaminen a favor d'una banda i una altra en contra. No tinc mes que dir-
te. Rectifica el secretari que no són penals, són contenciosos. Arribaria a un procés després superior 
però bo en principi és un contenciós, disculpen per aquest error. 

 
 
 
9.11 PREGUNTA 5  DEL GRUP MUNICIPAL POPULAR 

 
            El Sr. Pérez García (del Grup Municipal Popular) pregunta: 
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            El Sr. Orea Pedraza (del Grup Municipal Socialista): Hi ha frases fetes que, per molt que es 
repetisquen, no són veritat. Quan es diu que a la totalitat de veïns del poble se'ls ha pujat l'IBI, doncs 
és fals és incert i s’acredita la modificació de l'impost que es va fer l'any passat. No es va pujar a les 
families i tú ho saps perquè has sigut regidor igual com jo en aquesta matèria. I tothom i tots els veïns 
de Canals, en el seu habitatge, han vist incrementat en un 3%, sí que és cert, el seu rebut. Però no 
per l'Ajuntament, torne a repetir. Jo pense que ho has fet bé en l'explicació que fas de la teua 
pregunta, i és perquè hi ha una normativa, per part del ministeri d'economia i hisenda, que no és 
evidentment aquest regidor, que vaig fer aquesta actualització cadastral. Aquesta actualització 
cadastral, que no solament ha fet Canals sinó que també ha fet Xàtiva i la majoria de pobles. El 
senyor Montoro, donat que al final estem parlant de política, el senyor Montoro, el que va fer va ser en 
2016 és fer-nos una pregunta, esglai o mort. És així, és a dir, vols una cosa dolenta o vols una cosa 
pitjor, perquè davant de la pujada de la valoració cadastral sinó s'agafa el que s'agafa era una pujada 
de l'increment del tipus, val? I per tant, i evidentment vosaltres ho sabeu, perquè eixa trasparència a 
la qual fa referència es fa. I no fa falta portar l’asssumpte a un plenari, es porta a les comissions on es 
porten les documentacions que omple l'expedient. I jo crec que, com a regidor i regidor d'aquesta 
matèria, i la veritat que em costa que ho has fet molt bé eres coneixedor d'açò, aquesta pujada 
s'havia de fer perquè l'altra part era pitjor per al municipi, era pitjor per als veïns. Però, de tota 
manera, deixa'm que ho veja i no vaig a allargar-me molt perquè la contestació tampoc ho requereix. 
Però jo sé que cal estar al costat de les famílies però evidentment vostè és un regidor d'aquest 
ajuntament i, com a regidor de l'ajuntament, em sorprèn una mica. Com si l'ajuntament fora d'una 
entitat recaptador no sé, maleante, per dir-ho d'alguna forma, que buscara estirar les butxaques del 
contribuent. A veure, l'ajuntament recapta solament per a prestar serveis. Evidentment, si recapta 
més podrà prestar més serveis. Les baixades les fa vostè en referència a la seua pregunta. L'única 
cosa que indica és que el partit popular tènia a 0,86 l'impost de l'IBI i nosaltres ho tenim al 0,75. És 
una dada que vostè diu que en 2012 estava al 0,86 correcte? I vostès ho diuen al 0,75. Per tant, 
l'impost avui dia és més baix. Intentant concretar les preguntes que vostè fa,  la revisió cadastral es fa 
per part de l'ajuntament ja que és a la qual se li demana o vostè fa açò o vostè fa l'un altre. Doncs, 
fem el que entenem que és el menys perjudicial per al ciutadà de Canals. Sempre evidentment 
pensant en els ciutadans. Perquè no es va informar en el plenari? perquè es va informar en la 
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comissió. Jo lamente que, si vostè no hi va poder acudir o el company no li ho va comentar, en les 
comissions es tracta aquestos temes. Es van estudiar amb anterioritat quines eren les possibilitats. 
Existeixen, per descomptat, i els riscos de demanar l'actualització per descomptat. Per descomptat 
que es van estudiar i per descomptat que es van fer i es va fer, com ja li dic, el menys danyós per a la 
totalitat de veïns no per a uns que és el que vostè defensa sinó per a la totalitat dels veïns. Respecte 
a la resta d'impostos, mire, l'impost de patrimoni i l'impost de transmissions ni l'impost de successions 
i donacions són competències d’aquest ajuntament i menys d'aquest regidor. La veritat és que jo ací 
no puc fer absolutament res. I, finalment i per a contestar-li, vostè fa una proposta i aquesta proposta, 
aquest regidor ja la va comunicar en algun mitjà de comunicació. És veritat que no es va fer en 
comissions però si que l'avance que, davant del pressupost 2018, s'està estudiant la rebaixa del tipus 
percentual de l'IBI per als habitatges. S'està estudiant la rebaixa que encara no està concretada 
perquè tenim la necessitat dels informes tècnics, que vostè evidentment comprendrà, per a fer una 
rebaixa d'aqueix 0,75, que tenim ara, fins a una quantitat inferior. Per tant, agraïsc la seua proposta ja 
que li dic que estem estudiant-la. Ja s'ha inserit per a l'alcalde el tràmit administratiu perquè es puga 
fer aquest estudi i, per tant, possiblement, donant la bona salut que ja és herència de vostès ho 
reconec la bona salut econòmica d'aquest ajuntament, doncs fer una mica mes suaus els impostos 
per als nostres ciutadans. Però jo sí que els agrairia que no confongueren el que recapta l'ajuntament 
del que Montoro ens obliga a vostè i  m'obliga a mí. 
 
            El Sr. Pérez García (del Grup Municipal Popular): Jo crec que les preguntes han sigut clares. 
La licitació s'ha produït perquè va haver-hi una sol·licitud per part d'aquest ajuntament. Val, 
començant per ací, vull dir, està clar que quan tú demanes al ministeri i al cadastre que faça una 
revisió i que la revisió ix a mes. Doncs, per açò és com quan fas una revisió, en el 2003 es va fer una 
revisió en aquest ajuntament i s'ha fet en el 2016, sota sol·licitud de l'ajuntament. I li'l dic perquè si, 
com vostè mateix ha dit, els impostos  no són municipals i per tant vostè no pot actuar sobre ells 
perquè van sobre el valor cadastral dels habitatges, però sobre l'IBI,h a tingut tot l'any. Sap vostè que 
ha d'estar l'impost aprovat abans del 31 de desembre per a poder ser aplicat en el 2018. 
 
 

9.12 PREGUNTA 6 “IN VOCE” DEL GRUP MUNICIPAL POPULAR 
 

La Sra. Bononad Martínez  (del Grup Municipal Popular): Falta quasi dos anys perquè 
finalitze l'actual legislatura i no veiem senyals que prediguen la ràpida construcció del nou institut 
Francesc Gil. Dit tot l'anterior, li formule les següents i prec, existeix algun nou compromís escrit en el 
qual l'actual govern Valencià es comprometa a la construcció de l'institut i la seua posada en 
funcionament al llarg de la present legislatura? 
Quina ha sigut l'última gestió duta a terme per l'equip de govern cuatripartito, quant a la construcció 
de l'institut que no s'ha fet? existeix documentació escrita que ho acredite?, podria facilitar-nos-la als 
grups que no compartim govern? ha sol·licitat a l'organisme competent llicència d'obres per a iniciar la 
construcció del mateix?, no creu que faria falta major insistència i pressió davant la Generalitat per a 
aconseguir que el nou Francesc Gil siga una realitat? Amb tot l'esforç fet des del 2003 i les despeses 
ocasionades pels laboriosos treballs tècnics i de funcionaris de la casa, així com de tècnics externs, 
no creu que la Generalitat governada ara pels partits que formen ací l'equip de govern al costat dels 
independents, ens estan prenent també el pèl? Sàpia que el PP estarà recolzant al govern local en 
tots aquells treballs que faciliten la construcció i posada en marxa del Francesc Gil. Insistisca davant 
de la Consellería d’Educació perquè complisquen aquell compromís de construcció i la desaparició 
dels barracons. De moment, s'han realitzat adecuacions en finestres, pintures, electricitat. Creiem que 
tots els grups estem per col·laborar per a aconseguir el referit objectiu. Gràcies. 

 
             El Sr. Requena i Muñoz, Alcalde-President: La veritat és que té molta pregunta i de, 
memòria, no sé si les recordaré totes, però ho intentaré. M'agraden aquestes preguntes. En tan sol un 
any hem fet més treball que els vuit anteriors en l'àrea d'educació de Canals, i sobretot del Francesc 
Gil, com a activitats, manteniment dels centres. En el tema del Francesc Gil, aquest matí mateix ha 
sigut l'última gestió, he parlat amb la secretària personal de XXXXXX, Secretari Autonòmic d'Educació 
de la Generalitat, és a dir el número dos. Està XXXXXXX i, darrere, ell, amb el qual ja m'he reunit, i 
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aquest matí he parlat amb ell. Doncs, vull que m'atenga prompte, perquè sembla ser que alguna cosa 
hi ha, i vull parlar-ho amb ell personalment. Ara, hem aconseguit una reforma, la fusteria metàl·lica, 
les rampes i els banys de la planta baixa, i estem a l'espera de la resolució del compromís de la 
Generalitat, que és en el segon semestre del 2018. És a dir, cal exigir el compliment de les promeses 
quan hagen passat i no s'hagen complit, però a un any vista encara crec que no podem culpar a ningú 
que no s'haja complit. No obstant açò, la pressió és contínua, de veritat. Tinc una cronologia de més 
de cent actuacions sobre aquest tema i de millora de l'educació a Canals que s'han fet des de 
l'Ajuntament de Canals. Per tant, estem molt tranquils. S'està treballant moltíssim. Espere la visita 
amb XXXXXXXXXX per a veure si, realment, el compromís es va a complir. Sé que l'institut de Canals 
està en un llistat de la Consellería en el número vint, d'ordre, i que ja van pel dotze o catorze. Per tant, 
estem a les portes de ser atesos Açò és el que se'ns ha traslladat des de la sotsdirecció general 
d'infraestructures, des de la secretaria autonòmica, que és Inmaculada, pel Secretari Autonòmic 
d'Educació i Ciència XXXXXXXXXX i açò és el que, davant de vostè, el Conseller XXXXXXXX va dir 
en el despatx d'Alcaldia, en la visita al Calixto III, i en vista als vuitanta-cinc mil euros que, en breu, 
veurem d'ajuda de la Diputació per al Calixto III. Com et vaig dir encantat que ens ajudeu a 
pressionar, doncs és una demanda històrica, jo crec que d’abans de 2003. Gràcies. 
 

 
9.13 PREGUNTA 7 “IN VOCE” DEL GRUP MUNICIPAL POPULAR 

 
El Sr. Pérez García  (del Grup Municipal Popular): Referent a l'àrea esportiva. Aquest inici 

esportiu està sent complicat en la UD Canals. No se sabia si podrien fins i tot començar la temporada. 
Sembla que s'ha superat. La pregunta que li fem és: Què s'està fent des de la regidoria i de 
l'Ajuntament respecte a la UD, si la subvenció d'enguany ja està esgotada i si creu que acabarà la 
temporada?. I al final, el que tots volem és que dure molts anys. 

 
             El Sr. Garrido Centelles (del Grup Municipal EUPV): És una associació més del poble, i hem 
parlat exactament igual que tots els altres. La subvenció de 2017 l'han esgotat ells, no nosaltres. La 
del 2018, com tots els altres, participaran i tindran la seua subvenció. Crec que en la UD Canals hi ha 
una sensació de que l'Ajuntament és el culpable de tot, i nosaltres tractem a totes les associacions 
exactament igual. Però la percepció que hi ha és que l'Ajuntament ha de fer-se càrrec de la UD, i açò 
no és així. Hi ha una directiva, l'han canviat i han fet el que havien de fer, han contractat als jugadors 
que han volgut. Nosaltres farem el que hàgem de fer, evidentment que no volem que desaparega, 
però açò porta un curs per ells mateixos. 
 

 
9.14 PREGUNTA 8 “IN VOCE” DEL GRUP MUNICIPAL POPULAR 

 
El Sr. Pérez García  (del Grup Municipal Popular): Dirigida a l'Àrea de Fira, passada la 

mateixa sempre hi ha valoracions, enguany hem vist que han sigut exagerats o excessius els controls 
de seguretat, l'escorcoll que s'ha produït a l'entrada de la zona jove. Per tant, li preguntem: 
S'ha fet açò perquè existeix una normativa que així ho exigeix? 
Es van produir moments on la gent s'amuntegava a l'entrada?, va haver-hi moments on les dones 
eren revisades per la seguretat masculina, sense massa delicadesa, creuen que és la forma correcta 
d'actuar? 

 
 

             El Sr. Requena i Muñoz, Alcalde-President: Sí, totalment. A raó d’uns atemptats ocorreguts 
fa poc, la FEMP i els cossos de seguretat, mitjançant un escrit que està publicat en la web, 
aconsellaven l'augment dels controls de seguretat, sobretot en llocs de molta gent. És l'empresa 
adjudicatària de la seguretat qui estipula els controls a fer. I respecte al que comentes que un varó 
registre a una senyora, doncs si és un cas concret ens ho fas arribar i preguntarem que va succeir. 
Avui, preferisc estar parlant de perquè hi ha hagut tant control de seguretat? que no estar parlant que 
haja ocorregut alguna cosa, o que el control d'allí va ser com en “ca xulla”. Crec que ha sigut adequat 
i, seguint les premisses tractades en la Junta de Seguretat i recomanades per la FEMP, no va succeir 
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res i açò justifica qualsevol intervenció prèvia de seguretat. I amb tot, vam tenir becs d'assistència 
majors als d'altres anys. Per tant, no crec que açò impedirà que ningú accedira al recinte. Gràcies. 
 

 
 
9.15 PREGUNTA 9 “IN VOCE” DEL GRUP MUNICIPAL POPULAR 

 
El Sr. Carull Blasco  (del Grup Municipal Popular): A la Sra. Regidor de Fira i Festes. L'any 

2016, els partit de l'equip de govern municipal van promoure, i van realitzar, una consulta popular amb 
referència a la realització o no de festejos taurins. Arran de la mateixa, en 2016 es va decidir no 
realitzar festejos taurins, i veig que enguany tampoc s'han realitzat. La meua pregunta és la següent: 
Pensen els partit de govern realitzar una consulta popular per al pròxim any 2018 respecte a la 
realització o no de festejos taurins?, pense que l'opinió dels ciutadans pot haver canviat sobre 
aquesta qüestió. Gràcies. 

 
            La Sra.  Ibáñez Belda (del Grup Municipal Gent de Canals): No està prevista. 
 
 

 
9.16 PREGUNTA 10 “IN VOCE” DEL GRUP MUNICIPAL POPULAR 

 
El Sr. Carull Blasco  (del Grup Municipal Popular): Sr. Alcalde, des de fa diversos mesos tinc 

diverses preguntes i qüestions plantejades per escrit i no se m'ha contestat, les vaig a enumerar. 
Després passaré al Sr. Secretari la relació. Una de 28.12.2015, 14.04.2016, 23.05.2016, 14.07.2016, 
06.09.2016, 28.09.2016, avui fa un any de l'última. L'Alcalde anterior no em va contestar, encara que 
crec que li corresponia a ell, pensa vostè fer el mateix?, és a dir no contestar. Crec que s'està 
infringint alguna normativa sobre aquest tema. Per açò, si vostè no ho sap, li pregunte al Sr. Secretari 
si s'està incorrent en alguna falta. Sr. Secretari, hi ha alguns terminis per a respondre a les qüestions 
que es plantegen pels regidors?, diga'm també Sr. Secretari, a quin estament superior m'he de dirigir 
per a fer les reclamacions pertinents? No recorde si és el Síndic de Greuges o un altre estament. 
Gràcies. 

 
            El Sr. Requena i Muñoz, Alcalde-President: El Secretari del Ple no pot respondre a 
preguntes directes. Saps que existeix una fórmula molt senzilla que és anar al seu despatx i resoldre 
qualsevol dubte, o simplement agafar el ROF o el ROM i allí apareix. Et dic el mateix que li he dit a 
Celia amb l'Institut, no pots acusar-me d'una cosa que encara no he fet. No veig cap pregunta dirigida 
a mi que no t'haja respost i segur que en el cas de Joan Carles ha sigut un lapsus. Saps que es 
poden tornar a sol·licitar i no hi ha cap qüestió per la qual els regidors no contesten. Gràcies. 

 
 
9.17 PREC Nº 1 DEL GRUP MUNICIPAL REINICIEM CANALS 
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El Sr. Requena i Muñoz, Alcalde-President: No tinc inconvenient en convertir aquest prec 

en una dació de comptes per a la pròxima comissió, crec que hem d'estar davant d'una felicitació, no 
d'una altra cosa en aquest tema. 

 
El Sr. Tornero Soriano (del Grup Municipal Reiniciem Canals): Discrepe però bé. 
 
 
9.18 PREC Nº 2 DEL GRUP MUNICIPAL REINICIEM CANALS 
 

 
 
 

El Sr. Requena i Muñoz, Alcalde-President: Ho traslladarem a Joan Carles, però com saps 
ja està treballant en aquest tema. 

 
 
9.19 PREC Nº 3 DEL GRUP MUNICIPAL REINICIEM CANALS 
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El Sr. Requena i Muñoz, Alcalde-President: Intentarem complementar-ho, ho fem però 
seguirem en la línia. 
 

9.20 PREC Nº 4 DEL GRUP MUNICIPAL REINICIEM CANALS 
 

 
 

 
 
9.21 PREC Nº 1 “IN VOCE” DEL GRUP MUNICIPAL POPULAR 
 
La  Sra. Bononad Martínez (del Grup Municipal Popular): En la passada legislatura, a l'inici 

del curs escolar 2012-2013, en el col·legi Calixto III es van realitzar unes obres de reparació de tota la 
coberta, i les obres no van finalitzar a temps. La majoria dels regidors, que ara estan ací en l'equip de 
govern, van demanar la dimissió de la delegada d'educació. No és que vaja a demanar la dimissió de 
ningú, tots no som iguals. Les crítiques han de ser constructives i anar encaminades al ben general, 
no destruir i donar batalla per a fer política, que no porta a cap part, solament a calfar l'ambient, com 
en més d'una ocasió ha succeït. Van fer moltes preguntes, entre elles per què no van finalitzar les 
obres a temps, per què no es va informar als afectats. Tots tenien la informació de primera mà, però 
era més rendible calfar ambients i parlar per la ràdio. I ara què?, a l'inici d'aquest curs 2017/2018, no 
és un, sinó tots els col·legis estaven en obres. Avui mateix, davant de Sivera Font i José Mollá hi ha 
obres realitzant treballs. Li pregue al Sr. Alcalde, i als diferents grups que formen l'equip de govern, 
que per a pròximes execucions, sobretot en l'àmbit escolar, tinguen en compte les dates d'inici, tant 
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de les festes com de les vacances. Doncs, com vostès saben, i tenen a més experiència, no hauria 
d'haver-los passat açò, pels nostres veïns i l'alumnat que ha hagut de patir moltes molèsties en hores 
lectives. No demane dimissions, però ja que són molts els caps pensants, no tornen a caure en el 
mateix error. Gràcies. 

 
            El Sr. Requena i Muñoz, Alcalde-President: Les preguntes i precs “in voce” són per a quan 
un arriba al ple i no li dóna temps a redactar la pregunta i diu, vaig a fer-la de paraula, i vaig a parlar 
de tal cosa. Però quan la porteu redactada, i amb tanta pregunta, us agrairia que me la passàreu, per 
a poder respondre. Però bé, anem al tema. Menys mal que no demaneu la dimissió del exalcalde 
Joan Carles Pérez, del regidor delegat,  d'una regidora que ja no està en la corporació municipal i de 
l'actual alcalde. En cap cas la situació equiparable. No els membres que formem l'actual equip de 
govern, jo, Ricardo Requena vaig demanar la dimissió de la llavors regidora d'educació. Jo la vaig 
demanar, jo, no els meus companys. No culpem a ningú. Que després en el debat posterior donada 
l'evidència del poc treball que estava fent-se en aqueixa àrea, i amb aqueix alt alliberament d'aqueixa 
persona, era normal que alguns companys se sumaren. Crec que no és comparable el treball que 
s'està fent des de la Regidoria, que no el regidor sol, i des de l'equip de govern en l'àmbit d'educació. 
En aquell moment, la gota que va satisfer el got van ser, una substitució no prevista amb quatre 
mesos vista d'una professora d'aquest Ajuntament, i el “traspapeleo”, o pèrdua que va retardar l'inici 
de les obres del Calixto III. Aquests són els motius pels quals aquest regidor va demanar la dimissió. 
A més, jo vaig fer moltes peticions, els meus companys, els directors, els membres del Consell 
Escolar, sobre intervencions, millores…eren totes contestades que no, taxativament, sense 
arguments. No crec que fóra un millor exemple de regidoria d'educació la que estàvem tenint aquests 
últims anys. A més, per portar-ho a la qüestió personal, aqueixa regidora d'educació va culpar a un 
membre de la corporació, amb el qual no havia mantingut relacions sentimentals mai, de causar-li 
violència de gènere, cosa que es va demostrar posteriorment que la violència de gènere solament 
s'efectua quan hi ha hagut o hi ha una relació de parella. Si açò no és anar a la qüestió personal que 
m'ho expliquen a mi. Em diu que hi ha obres, o tanques, al José Mollá, al Sivera Font i Calixte III. Al 
José Mollá s'ha fet aquest estiu la millora millor del menjador, que hauria d'haver-se fet en l'anterior 
legislatura i s'ha fet ara, que no ha afectat a ningú, doncs l'1 de setembre, quan van entrar els 
professors, que no l'alumnat, ja estava acabat i net. I de fet, el primer dia de menjador vaig aprofitar 
per a anar a menjar allí amb els xiquets i professors. Sí que en l'entrada encara queda alguna 
màquina doncs van a connectar els panells de llum, aquesta nit o demà, que per fi es van a substituir i 
hem posat cinc noves. Açò és el que queda allí, no queda més. En el Calixte III no hi ha obres, està el 
Pla d'Ocupació de Canals que estan adequant barreres arquitectòniques. Doncs, quan entre jo en 
aquesta regidoria em trobe amb barreres arquitectòniques a les entrades del Vicente Rius, (26 anys 
construït), Calixte III (82 anys construït), el Sivera Font, barreres i prohibició d'entrada al pati, que ja 
està resolt. Que el José Mollá té barreres arquitectòniques per a entrades de secretaria i alguns 
aularis, ja està tot eliminat. I en aquest moment estem en el Calixte III adequant la vorera de LLuis 
Vives amb carrer Diputació i la placeta que hi ha allí i després va la vorera de Serveis Socials junt la 
placeta que hi ha davant. En el Sivera Font s'estan fent obres de la Consellería. Una inversió de cent 
vint mil euros. És una empresa aliena, i aquesta setmana mateix s'han visitat aquestes obres per a 
treballar coordinadament. I en el Vicente Rius, avui mateix hem estat allí doncs es va a cobrir el pati 
posterior i a fer un parc de 200m2. de gespa artificial, segons ha demanat el claustre de professors. 
Que es farà compaginant els horaris d'operaris amb l'alumnat. I tot açò és gens comparable al succeït 
en l'anterior legislatura. Gràcies. 
 

I no havent més assumptes que tractar, la Presidència procedeix a alçar la sessió essent les 
vint-i-dos hores i quaranta-set minuts del dia vint-i-vuit de setembre de dos mil disset. 

L’ Alcalde          El  Vicesecretari 
 
 
 
 
-Ricardo Requena Muñoz-      -José A. Martínez Damiá- 


